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Prvi šolski dan Dve pomembni otvoritvi 

Slavnostna akademija ob 
občinskem prazniku bo v 

torek, 4. oktobra, ob 17. uri, 
v osnovni šoli Rakitna.
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Spoštovane občanke in občani!
Kar nekaj pomembnih dogodkov ali dokumentov za našo občino 

sem napovedoval v prejšnji številki Barjanskega lista in večina napovedi 
se je, kljub izredno težkim finančnim razmeram in neugodnemu poslov-
nem okolju, vendarle uresničila.

Naj grem po vrsti. Končno smo, z velikim 
razumevanjem upravnih organov in trudom ob-
činske uprave, uspeli pridobiti gradbeno dovo-
ljenje za izgradnjo rastlinske čistilne naprave in 
prve faze kanalizacijskega sistema v Rakitni. Na 
razpisu izbrani izvajalec podjetje Komunalne gra-
dnje Grosuplje bo kar nekaj del opravil že v letos, 
dokončanje in priključitev objektov pa nas čaka v 
prihodnjem letu.

Tudi dolgo in težko pričakovana pogodba z 
Direkcijo za ceste RS za krožišče in priključnih cest v Podpeči, je pripra-
vljena. Podpisana je že s strani izvajalca in občine, ko to berete pa je 
verjetno na njej tudi že žig in podpis direkcije, kar pomeni, da bomo z 
gradnjo pričeli že to jesen. Ponovno naprošam vse lastnike zemljišč, ki 
so bili pozvani k podpisu pogodb o odkupu, da to storijo kar najhitreje 
in s tem omogočijo nemoteno izgradnjo.

Pomembna pridobitev za našo občino je tudi nova terapevtska ja-
halnica ob Mladinskem klimatskem zdravilišču Rakitna. Investicija, ki jo 
je s pomočjo donatorjev samostojno in v celoti izpeljalo prizadevno in 
ambiciozno vodstvo MKZ , na čelu z direktorico Romano Rasperger, bo 
izdatno izboljšala pogoje za izvedbo terapevtskih programov in učinko-
vito ter strokovno delo zdravilišča.

Izredna pridobitev, predvsem za naše starejše občane, bo zagotovo 
odprtje doma za oskrbo starejših v Notranjih Goricah. Dolgoletna želja 
vseh nas, imeti tovrstne kapacitete na voljo v svoji občini, je realnost. 
Podjetje DEOS nam je to željo uresničilo. V domu s 162 posteljami in 32 
varovanimi stanovanji bo za naše občane vedno zagotovljen prostor, ob 
tem pa je veliko število domačino v njem dobilo tudi zaposlitev. Dom 

bo svoja vrata odprl, z uradno otvoritvijo in možnostjo ogleda, v sredo, 
12. 10. 2011, ob 15. uri. Izkoristite priložnost in si dom oglejte.

Poleg sedeža Komunalnega podjetja Brezovica v Kamniku pod Kri-
mom, smo v sodelovanju z Javnim podjetjem Snaga uredili sodoben in 
ličen center za ločeno zbiranje odpadkov. V njem bo našim krajanom 
omogočeno brezplačno sprotno odlaganje različnih vrst kosovnih od-
padkov. Želja vseh, ki skrbimo za okolje je, da bi v prihodnje kar naj-
več odpadkov uspeli ločevati ali organizirano in kontrolirano odlagati. 
Prav temu je namenjen nov zbirni center. Z enakim namenom je uveden 
tudi nov režim odvoza odpadkov, o katerem ste bili v prejšnji številki že 
izdatno obveščeni, v tej pa je priloga tudi terminski razpored odvoza 
posameznih frakcij.

Poleg tega je Javno podjetje Snaga uvedlo tudi nov način odvoza ko-
sovnih odpadkov izpred posameznih hiš. Po novem si boste lahko dva-
krat letno telefonsko ali preko spletne strani snaga.si rezervirali termin 
za odvoz in na dogovorjeni dan bodo delavci kosovne odpadke izpred 
vaše hiše tudi odpeljali. Prvo obdobje za rezervacijo termina je od 30. 
09. 2011 do 30. 11. 2011.

Verjetno veste, da je pred nami tudi praznovanje občinskega prazni-
ka. Kot vsako leto bo tudi tokrat 4. 10. slavnostna akademija, na kateri 
se bomo s priznanji zahvalili zaslužnim občanom in se skupaj ozrli na 
prehojeno pot v preteklem letu. Letos bo akademija ob 17. uri na Ra-
kitni.

V počastitev občinskega praznika so naša kulturna in športna dru-
štva pripravila vrsto prireditev, termine si lahko preberete v nadaljeva-
nju. 

Vabim vas, da se tako prireditev kot otvoritev udeležite v čimvečjem 
številu.

Prijetno bo.
    Metod Ropret,

župan

Iz občinske hiše

O P T I K A

Nudimo vam veliko izbiro korekcijskih in sončnih očal in smo
pogodbeni dobavitelji medicinsko - tehničnih pripomočkov.

Z 8. sejo SPVCP Občine Brezovica v novo šolsko leto
Če do šole ali vrtca vodi pločnik, se cona 30 odstrani, ker vsem udele-

žencem v prometu omogoča varno pot. Zaposleni iz VVO Podpeč in SPV-
CP ponovno pisno opozarjajo pristojne v občini, da kljub posredovanju 
na poti do vrtca ni pločnika niti omejitve hitrosti. O namestitvi brvi čez 
potok nasproti vrtca, ki bi otrokom omogočala varne sprehode po Barju, 
so bili po ogledu podžupana zaposleni obveščeni, da bo zopet odločala 
višina zneska po razpisu del.

Prvi in drugi teden pouka je bilo za varnost naših šolarjev poskrbljeno 
s strani policije, skrbnih članov Zveze šoferjev in avtomehanikov Dolomiti 
in medobčinskega redarstva. Po tehtnem premisleku je bil narejen načrt, 
kje so najbolj nevarna mesta v bližini vseh šol v občini Brezovica. Vsem, 
ki so kakor koli prispevali k večji varnosti naših šolarjev na poti v šolo, se 
člani SPVCP Občine Brezovica najlepše zahvaljujemo. Dobro ste opravili 
svojo nalogo! Po zaslugi SPVCP Občine Brezovica so prvošolci vidni z od-

sevnimi telovniki, ruticami in odsevnimi trakovi. Tudi v tem šolskem letu 
se bo nadaljeval projekt «varnostni pas«. Policija bo nadzorovala avtobu-
se, ki prevažajo učence v šolo in otroke na izlete.

S strani policije smo bili obveščeni, da je število nesreč in nesreč s 
smrtnim izidom v občini Brezovica v porastu. Razpravljali smo o pritožbi 
krajanov Rakitne o nevarni vožnji motoristov. SPVCP zbira ideje in pobu-
de za »Dan odprtih vrat SPVCP Občine Brezovica« iz svojih vrst in vrst 
občanov. Mogoče bi zanimiv in poučen dan za vse generacije pripomogel 
k razreševanju teh težav.

Zdenka Oblak
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Vljudno vabljeni na prireditve v sklopu obèinskega praznika, ki bodo potekale 
v èasu od 22. septembra do 14. oktobra. Ob sedmem praznovanju obèinskega 

praznika vam želim veliko prijetnih trenutkov na prireditvah, ki jih pripravljajo društva 
in druge organizacije. Še posebej vas vabim na osrednjo prireditev, 

slavnostno akademijo s podelitvijo obèinskih priznanj, 
v torek, 4. oktobra ob 17h,

 tokrat v Osnovni šoli na Rakitni.

Župan Obèine Brezovica
Metod Ropret

OBÈINSKI PRAZNIK 2011OBÈINSKI PRAZNIK 2011

Èetrtek, 22. septembra 2011

Petek, 23. septembra 2011
17:00 

Sobota, 24. septembra 2011
8:00

Nedelja, 25. septembra 2011
16:00

19:00

(razstava traja do 9.10.)

–
atletski poligon

– Dan odprtih vrat v rolkarskem 
centru – ; Brce, 
Vnanje Gorice

– – Pohod iz Notranjih Goric 
na Plešivico – 

–  – Pohod na štirimejo – 

–  – Pohod okrog Jezera in 
Lovrenca – 

–  – Otvoritev razstave »V glini 
predstavljena oblaèila naših 
prednikov«, avtorice Ladine 
Korbar  – 

; Dom krajanov 
Vnanje Gorice

Kros –  Kolesarsko-AK Špela -

ODPM Brezovica

ŠKTD Lokvanj

Obèina Ig 

ŠKTD Lokvanj

KUD Rožmarin

Petek, 30. september 2011
– 18:00 – Podpeški turnir v 

hitropoteznem šahu – 
; Kulturni dom 

Podpeè

Šahovsko 
društvo Podpeè

Sobota, 1. oktobra 2011
20:00 – – Veèer s KD Breza – 

; Cerkev 
na Brezovici

KD 
Breza, MePZ Brezovica, 
pritrkovalci z Brezovice

Nedelja, 2. oktobra 2011
10:00

10:00

Torek, 4. oktobra 2011
17:00

Petek, 7. oktobra 2011
18:00

Sobota, 8. oktobra 2011
8:00

Petek, 14. oktobra 2011
18:00

–  – Žegnanje na Brezovici – 

–   – Pohod Kamnik pod 
Krimom - Preserje - Žalostna gora 
– 

–  – OBÈINSKI PRAZNIK - 
Slavnostna akademija s kulturnim 
programom –  – OŠ 
Rakitna

–  – Jubilejni koncert ŽPZ 
Brezovica s podelitvijo Gallusovih 
priznanj – ; Brezova 
dvorana OŠ Brezovica

–  – Odprto tekmovanje dvojic 
v balinanju – ; 
balinišèe v Radni

–  – 16. Ex tempore Breza – 

; OŠ Rakitna

KD Breza, MePZ Brezovica, 
Folklorna skupina Rožmarin

ŠKTD Lokvanj

 KUD Rakitna;

ŽPŽ Brezovica

BŠD Radna

KUD Rakitna, Društvo likovnikov 
Ljubljana

Veè informacij o prireditvah 
na spletni strani: 
ali na telefonski številki: .

www.brezovica.si 
01 3601 774
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Na podlagi 8. člena Pravilnika o štipendiranju iz Dobrodelne-
ga županovega sklada Občine Brezovica, Županov sklad Občine 
Brezovica objavlja:

R A Z P I S
štipendij za dijake in študente iz Dobrodelnega županovega 

sklada Občine Brezovica za šolsko leto 2011/2012

Predmet razpisa
Županov sklad Občine Brezovica za šolsko leto 2011/2012 

razpisuje celoletne štipendije za socialno šibke dijake in študen-
te. Izbranim štipendistom bo namenjenih 10 štipendij po 60 EUR 
mesečno.
Vsi kandidati morajo predložiti:
- prošnjo za dodelitev štipendije,
- fotokopijo osebnega dokumenta,
- dokazilo o vpisu v tekoče šolsko leto,
- dokazilo o učnem uspehu zadnjega letnika predhodnega izo-

braževanja,
- dokazila o dohodkih oziroma prejemkih na družinskega člana 

(npr. dohodnina družinskih članov, odločba CSD-otroški doda-
tek za leto 2010).

Zgoraj navedeno dokazilo o dohodkih oziroma prejemkih na 
družinskega člana lahko pridobi uradni organ sam, na podlagi 
uradnih evidenc.

Pogoji, ki se zahtevajo pri podeljevanju štipendij:
Pravico do štipendije lahko uveljavijo dijaki, ki obiskujejo sre-

dnješolski program poklicne, srednje tehniške in strokovne šole, 
program gimnazije in študenti višješolskega, visokošolskega in 
univerzitetnega študija ter izpolnjujejo naslednje pogoje:
- je državljan Republike Slovenije, 
- ima stalno prebivališče v Občini Brezovica, 
- ima status rednega študenta oziroma status dijaka (potrdilo), 
- je v preteklem šolskem letu dosegel najmanj dober šolski uspeh 

– učenci, vajenci in dijaki oziroma povprečno oceno vseh opra-
vljenih izpitov najmanj 7,0 – študenti,

- je njegovo izobraževanje neprekinjeno in redno, 
- a ni v delovnem razmerju, ne prejema nadomestila za brezposel-

ne pri Zavodu Republike Slovenije za zaposlovanje, ne opravlja 
dejavnosti, nima statusa zasebnika ali samostojnega podjetni-
ka, ni lastnik ali solastnik podjetja, ne presega skupni letni bru-
to prihodek vseh družinskih članov 30.000,00 € in ne prejema 
druge štipendije v Republiki Sloveniji.

Prednost pri dodelitvi štipendije imajo dijaki oziroma štu-
denti, ki prihajajo iz družin z več otroki in katerih dohodek na 
družinskega člana je nižji in premoženjsko stanje slabše.

Prošnjo za dodelitev štipendije z ustreznimi prilogami naj 
kandidati pošljejo najkasneje do 20. oktobra 2011 na naslov 
Občina Brezovica (Županov sklad), Tržaška 390, 1351 Brezo-
vica.

Komisija bo obravnavala popolne in v roku razpisa prispe-
le vloge v skladu z merili in kriteriji, določenimi v Pravilniku o 
štipendiranju iz Dobrodelnega županovega sklada Občine Bre-
zovica.

O rezultatih razpisa bodo kandidati obveščeni v roku 15 dni 
po opravljenem izboru.

Pravilnik o štipendiranju iz Dobrodelnega županovega sklada 
Občine Brezovica je na voljo na spletni strani www.brezovica.si 
(Uradne objave/Seznam aktov, ki niso objavljeni v Uradnem listu).

Dobrodelni županov sklad Občine Brezovica

Občina Brezovica, Tržaška c. 390, Brezovica na podlagi Zakona 
o lokalni samoupravi - ZLS-UPB2 (Ur.l. RS 94/07), Zakona o kme-
tijstvu (Ur.l. RS, št. 45/08), Odloka o proračunu Občine Brezovica 
za leto 2011 (Ur.l. RS 110/08 in 32/10) in Statuta Občine Brezovica 
(Ur.l. RS 104/2009) objavlja 

JAVNI RAZPIS
za podporo čebelarjem za ohranjanje čebeljih družin na ob-

močju Občine Brezovica za leto 2011

I. Predmet javnega razpisa
Predmet javnega razpisa je dodelitev nepovratnih sredstev v obli-

ki podpore na čebeljo družino. Pomoč bo Občina Brezovica dodelila 
v skladu z določili Uredbe Komisije (ES) št. 1535/2007, z dne 20. 
decembra 2007, o uporabi členov 87 in 88 Pogodbe ES pri pomočeh 
de minimis v sektorju kmetijske proizvodnje (UL L št. 337 z dne 21. 
12. 2007, str. 35; v nadaljnjem besedilu: Uredba št. 1535/2007/ES). 

Odbor za gospodarstvo, turizem in gospodarstvo ter kmetijstvo 
in gozdarstvo je s sklepom določil čebelarstvo kot vrsto dejavnosti, ki 
je v letu 2011 upravičena do podpore zaradi slabšanja ekonomskih 
razmer čebelarstva na območju Občine Brezovica. Okvirna višina 
nepovratnih sredstev, namenjenih za financiranje vlog, prispelih na 
javni razpis, za namen »Podpora čebelarjem za ohranjanje čebeljih 
družin na območju Občine Brezovica«, znaša do 8.000,00 EUR.

Sredstva bremenijo proračunsko postavko 11021001 – Pomoč 
pri ohranjanju kmetijske proizvodnje. 

II. Upravičenci
Upravičenci do pomoči so čebelarji s sedežem v Občini Brezovi-

ca, ki se ukvarjajo s čebelarsko dejavnostjo ter kandidirajo za prido-
bitev sredstev. 

III. Splošni pogoji za pridobitev sredstev 
Upravičenci morajo izpolnjevati naslednje pogoje: 
Čebelnjak je na dan oddaje vloge vpisan v Centralni register če-

belnjakov na Ministrstvu za kmetijstvo, gospodarstvo in prehrano (v 
nadaljnjem besedilu: Centralni register čebelnjakov). 

Prejemniki sredstev, ki so jih pridobili na podlagi tega javnega 
razpisa, morajo vso dokumentacijo, ki je bila podlaga za pridobitev 
sredstev, hraniti še deset let od dneva izplačila sredstev.

Upravičenec mora imeti za nakazilo dodeljenih sredstev odprt 
osebni račun v Republiki Sloveniji. 

Upravičenec lahko uveljavlja podporo največ do števila čebeljih 
družin, ki jih ima zavedene v Centralnem registru čebelnjakov. 

Predložitev izjave upravičenca, da se kot prejemnik sredstev zave-
zuje, da bo, razen v primeru višje sile, še najmanj dve leti po vložitvi 
vloge na ta javni razpis obdržal število čebeljih družin v obsegu oz. 
staležu, kot ga je imel na dan oddaje vloge.

Pomoč ni namenjena podjetjem v težavah za katero se šteje, da 
je v težavah v smislu Smernic Skupnosti o državni pomoči za reševa-
nje in prestrukturiranje podjetij v težavah (UL C št. 244 z dne 1. 10. 
2004, str. 2).

IV. Splošne določbe
Kot višja sila se šteje:
- smrt prejemnika sredstev,
- dolgotrajna nezmožnost prejemnika sredstev za delo,
- huda naravna nesreča, ki resno prizadene čebelje družine,
- kužna bolezen, ki prizadene oz. napade čebelje družine,
O primerih višje sile mora upravičenec ali njegova pooblaščena 

oseba pisno obvestiti Občino Brezovica in priložiti ustrezna dokazila 
v 10 delovnih dneh od dneva, ko je upravičenec oz. njegova poobla-
ščena oseba to zmožna storiti. 

Podatki, pridobljeni po tem javnem razpisu, služijo izključno za 
obravnavo vlog za prejem sredstev po tem javnem razpisu. 
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Obvestilo
Športno društvo Brezovica je Dobrodelnemu županovemu skladu 

občine Brezovica doniralo tri malo rabljene računalnike. Upravni od-
bor Dobrodelnega županovega sklada je sprejel odločitev, da jih bo po-
daril trem učencem ali dijakom. Prošnje sprejemamo do 20. oktobra 
2011, na naslov Dobrodelni županov sklad občine Brezovica, Tržaška 
390, Brezovica (ga. Susman). O dodelitvi bo odločal upravni odbor 
Dobrodelnega županovega sklada na oktobrski seji. 

Dobrodelni županov sklad

Spoštovani občani Občine Brezovica!
V želji, da ponudimo miren in prijazen dom vsem, ki se želijo v jeseni 

življenja družiti z nami v prijetnem okolju, smo zgradili Center starejših 
Notranje Gorice.

Vabimo vas, da se nam pridružite v sredo, 12. 10. 2011, ob 15. uri, na 
slovesnosti ob odprtju Centra v Notranjih Goricah, Gmajna 7.

Slavnostni govorniki bodo g. Davor Dominkuš, generalni direktor di-
rektorata za socialne zadeve pri Ministrstvu za delo, družino in socialne 
zadeve, g. Metod Ropret, župan občine Brezovica in dr. Alenka Žnidaršič 
Kranjc, predsednica nadzornega sveta Deos d.d.

V veselje nam bo, če bomo te tako pomembne trenutke lahko delili 
z vami!

DEOS d.d.
direktor Bojan Kranjc

Častni občan bo postal Jože Šilc
Čast ga bo doletela na slavnostni akademiji ob brezoviškem občin-

skem prazniku, ki bo 4. oktobra na Rakitni. Šilca je za prejemnika naziva 
»častni občan« predlagala KS Podpeč - Preserje, predlog pa so potrdili 
tudi občinski svetniki na redni seji občinskega sveta. Svetniki so prav tako 
odločali tudi o podelitvi drugih občinskih priznanj. Grb občine bo tokrat 
prejel Mešani pevski zbor Breza, priznanje občine pa Ignac Klemenčič in 
Ivan Prebil. 

Med drugim so na seji svetniki potrdili odlok o programu opremlja-
nja za obstoječo komunalno opremo in merilih za odmero komunalnega 
prispevka. Prav tako so zeleno luč dali odloku o javni razsvetljavi in osnut-
ku odloka o oglaševanju. V razpravi so se dotaknili predvsem vprašanja 
nadzora nad oglaševanjem v občini in ustreznega zaračunavanja le-tega. 
Svetniki so se strinjali, da je to zahteven odlok, ki je nujno potreben za 
ureditev na področju oglaševanja. Sklenili so, da bodo do 6. oktobra 
posredovali pripombe in predloge na omenjeni osnutek odloka, ki ga 
bodo nato obravnavali na eni od prihodnjih sej. Na seji so obravnavali 

V. Omejitve
Sredstva se ne dodelijo upravičencu, ki je za isti namen, kakršne-

ga navaja v vlogi za pridobitev sredstev po tem javnem razpisu, že 
prejel javna sredstva. Poleg pomoči de minimis v zvezi z istimi upra-
vičenimi stroški, se ne sme dodeliti še državna pomoč, če bi takšno 
seštevanje povzročilo intenzivnost pomoči, ki bi presegala intenziv-
nost, določeno za posebne okoliščine vsakega primera v predpisih 
Evropske unije.

Skupni znesek pomoči de minimis, odobrene istemu upravičen-
cu, ne sme presegati 7.500 EUR v katerem koli obdobju treh prora-
čunskih let. 

VI. Splošni finančni pogoji dodeljevanja sredstev
Sredstva se dodeljujejo upravičencu kot pomoč v obliki nepovra-

tnih sredstev.

VII. Vsebina vloge
Vloga za dodelitev nepovratnih sredstev mora biti izdelana in 

predložena v skladu z zahtevami tega javnega razpisa. Vlogi morajo 
biti priložene vse zahtevane priloge in dokazila. Zahtevek in informa-
cije v zvezi z javnim razpisom je možno dobiti na Občini Brezovica, 
tel. 01/360-17-85, kot tudi na spletnih straneh http://www.brezo-
vica.si/ 

VII. Rok in način prijave
Sredstva se dodelijo v skladu z odprtim javnim razpisom. 
Vloga se vlaga v pisni obliki na zahtevku, ki je dostopen na sple-

tnih straneh Občine Brezovica. Na kuverti vloge mora biti razviden 
datum oddaje na pošti, ime in priimek ter naslov vlagatelja oz. upra-
vičenca, ter oznaka javnega razpisa: »Podpora čebelarjem«. 

Vlogo za javni razpis je potrebno poslati priporočeno po pošti 
na naslov Občina Brezovica, Tržaška c. 390, Brezovica ali jo oddati 
v tajništvu Občine Brezovica in sicer do: 30.10.2011. Vloge, ki bodo 
nepravilno označene se ne obravnavajo ter se vrnejo vlagateljem v 
originalnih kuvertah. 

IX. Obravnava vlog in postopek odobritve
Odpiranje in obravnavo vlog ter zahteve za odpravo njihovih po-

manjkljivosti opravlja komisija, ki jo imenuje župan. Odpiranje vlog 
ni javno.

Po odprtju vloge se preveri njena popolnost. Vloga je popolna in 
se šteje za razumljivo, ko so priloženi vsi zahtevani dokumenti in je 
zahteva stranke jasna. Če so podatki iz vloge in prilog nasprotujoči, 
se vloga zavrne zaradi neizpolnjevanja pogojev. 

Če je vloga nepopolna ali nerazumljiva, Občina Brezovica v roku 
10 dni od končanega javnega razpisa od vlagatelja pisno zahteva, 
da pomanjkljivosti odpravi. Rok za dopolnitev vloge je osem dni od 
dneva vročitve poziva k dopolnitvi. Po prejetju se dopolnjena vloga 
znova pregleda. Nepopolne vloge, ki jih vlagatelji v navedenem roku 
ne dopolnijo, se s sklepom zavržejo. Če se med postopkom prever-
janja pregleda popolnosti ugotovi, da vloga vsebinsko ni ustrezna, 
se zavrne. 

Sredstva se odobrijo in dodelijo upravičencu s sklepom o dode-
litvi sredstev po predhodni preverbi višine že dodeljene pomoči de 
minimis za posameznega upravičenca v centralni evidenci pomoči 
de minimis za kmetijstvo, ki jo vodi Ministrstvo za kmetijstvo, goz-
darstvo in prehrano, da ne bo presežen prag višine pomoči 7.500 
EUR, v katerem koli obdobju treh proračunskih let. 

Sklep na podlagi predloga Odbora za okolje, prostor, gospodar-
stvo in kmetijstvo izda predstojnik občinske uprave. Zoper to od-
ločbo je dopustna pritožba v 15 dneh od dneva njene vročitve na 
župana Občine Brezovica. Pritožba se vloži pisno. Pritožbo je treba 
poslati priporočeno po pošti na Občino Brezovica, Tržaška c. 390, 
ali jo oddati v tajništvu Občine Brezovica. 

Sredstva se izplača na osebni račun upravičenca. 

X. Kontrola izpolnjevanja pogojev
Občina Brezovica bo lahko izvedla kontrolo o izpolnjevanju ob-

veznosti v naslednjih dveh letih po vložitvi vloge oz. po prejemu sred-
stev. 

XI. Nepravilnosti, sankcije in vrnitev sredstev
Prejemnik sredstev, pri katerem se ugotovi, da je sredstva pri-

dobil nezakonito, na podlagi lažnih podatkov in lažnih izjav ali v 
nasprotju z določili tega javnega razpisa ali jih je porabil nena-
mensko oziroma del ali storitev ni izvršil v skladu s pogodbenimi 
določili, mora občini vrniti vsa že pridobljena sredstva, skupaj 
z zakonitimi zamudnimi obrestmi od dneva izplačila do dneva 
vračila. 

Prejemnik sredstev iz prejšnjega odstavka ne more pridobiti 
novih sredstev z ukrepi kmetijske politike še dve leti od dokončne 
odločbe o vračilu sredstev.

Župan Občine Brezovica,
Metod Ropret
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Krajevne skupnosti

SENČILA
Izdelava, montaža in servis

Žaluzije

Rolete

Komarniki

Markize

Screen-i

Harmonika vrata...

Lamelne zavese

Panelne zavese

Roloji

Plise zavese...

T: 01 365 12 47, M: 041 334 247

Mavsarjeva c. 46, Notranje Gorice

rono.sencila@siol.net 

www.rono-sencila.si

tudi spremenjen način odvoza komunalnih odpadkov, ki ga te dni uvaja 
podjetje Snaga.

Na 8. redni seji so svetniki kar nekaj časa posvetili pobudam in vpra-
šanjem, ki jih je kot običajno začel župan Metod Ropret. Pojasnil je, da 
je pogodba za izgradnjo krožišča v Podpeči v fazi podpisovanja, za kar 
je pristojen direktor DRSC-ja. Izvajalec bo Cestno podjetje Ljubljana, z 
deli, vsaj pripravljalnimi, naj bi začeli že letos. Prav tako je popolna in 
urejena dokumentacija za gradnjo kanalizacije v Vnanjih in Notranjih Go-
ricah. Župan je po tekočih zadevah na področju komunale in investicij, 
vse zbrane povabil na praznovanje občinskega praznika, ki bo letos kar 
14-dnevno. Nekatere prireditve so se že iztekle, nekaj pa jih bodo pripra-
vili še v začetku oktobra. Tako je povabil na odprtje nove jahalnice pri 
Mladinskem klimatskem zdravilišču na Rakitni, otvoritev novega zbirnega 
centra v Kamniku pod Krimom in otvoritev Doma starejših občanov v 
Notranjih Goricah. 

Vesna Novak

KS Rakitna
Izdelana je idejna zasnova načrtov za povečanje in prenovo trga pri 

cerkvi. Na zahodnem delu je predvidena parkovna ploščad, na vzho-
dnem parkirišče in ekološki otok. Trenutno čakamo na soglasja. Pred 
izdelavo dokončnih načrtov imamo še nekaj časa za popravke. Vabimo 
zainteresirane krajane, da si ogledajo načrte in podajo pripombe, v 
prostorih KS, ob četrtkih med 19. in 20. uro. Del zemljišča, potrebnega 
za razširitev trga, smo že kupili, za preostali del pa je sklenjen dogovor 
z lastnikom.

Občina je julija na pobudo KS Rakitna objavila obvezno razla-
go Odloka o prostorsko ureditvenih pogojih, ki odslej onemogoča 
gradnjo stalnih apartmajskih objektov na območju jezera. Obve-
zno razlago smo morali sprejeti zaradi želja raznih investitorjev, da 
bi v neposredni bližini jezera gradili počitniške hišice. Uradno bi 
sicer šlo za turistične apartmaje, dejansko pa bi šlo za razširitev vi-
kend naselja in trajno izgubo prostora, na katerem se lahko razvija 
kvaliteten rekreativni ali zdraviliški turizem.

KS pozorno spremlja, kako Snaga d.d. na terenu uvaja novi 
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model ločenega zbiranja odpadkov. Zaenkrat v nekaterih (zlasti 
prometno razpršenih) delih Rakitne ni vsako gospodinjstvo dobilo 
svojega malega rumenega kontejnerja, temveč so na skupna zbirna 
mesta pripeljali preveč oz. predimenzionirane kontejnerje. Dvomi-
mo, da bodo na ta način spodbudili posamezna gospodinjstva k 
skrbnejšemu ločevanju odpadkov. Še zlasti pa so krajani nezado-
voljni z napovedjo odvoza odpadkov le na tri tedne. S sanitarnega 
stališča bo to nadloga, s f inančnega pa je neupravičeno, saj Snaga 
dobro služi s prodajo odpadnih frakcij za reciklažo. V KS ocenju-
jemo, da je cilj tega manevra podražitev storitve po ovinku, čez 
zimo bi se ljudje navadili na novi ritem, poleti, ko bi se pritoževali 
zaradi smradu, pa bi se Snaga vrnila k tedenskemu odvozu, a za 
višjo ceno.

KS Rakitna ima novo tajnico, Ireno Golobič, ki se je pred nekaj 
leti preselila v naš kraj. Ta okoliščina ima seveda svoje prednosti in 
slabosti. A dejstvo je, da imamo v Rakitni veliko priseljencev, ki se 
želijo vključiti v življenje kraja, in prav je, da jih vključimo.

Občina Brezovica je po dolgih letih zapletov končno pridobi-
la gradbeno dovoljenje za 1. fazo kanalizacije v Rakitni. Kaže, da 
bomo v kratkem le dočakali začetek gradnje. Krajane pozivamo k 
potrpežljivosti in dialogu z izvajalci del in z lokalno skupnostjo.

Pred zadnjim dežjem smo zaskrbljeno opazovali izjemno nizek 
vodostaj jezera, motno sivo vodo in poginjajoče ribe. Tega pojava 
ni povzročila le suša, temveč tudi junijsko neurje, po katerem voda 
izteka pod betonsko brežino na desni strani parkirišča. Ribiška 
družina Barje in Hidrotehnik, upravljalca ribjega fonda in vode, 
sta seznanjena s problemom.

V času suše nas je skrbela tudi zmogljivost vodnega zajetja. KS 
in občina sta v letošnjem letu vložili precej napora v pridobitev 
zemljišča za vodno vrtino. Trenutno čakamo predvsem na admini-

strativne postopke, ki jih mora izpeljati investitor, VO-KA. Oblju-
bljajo začetek vrtanja že letos.

Gorazd Kovačič,
predsednik Sveta KS Rakitna

Iz KS Notranje Gorice – Plešivica 
Praznik Občine Brezovica bo praznik tudi za našo krajevno sku-

pnost. Izgradnja doma za starejše občane se zaključuje. Podjetje 
Deos bo predalo svojemu namenu nov dom v sredo, 12. 10., ob 15. 
uri. Po otvoritveni slovesnosti bodo novi prostori na ogled za vse ob-
čane. Verjetno se vsi zavedamo, da je dom za starejše občane velika 
pridobitev za našo krajevno skupnost in tudi za širšo okolico. Veliko 
naših občanov bo dobilo zaposlitev v domačem kraju in kar je še naj-
bolj pomembno, občani Brezovice bodo imeli prednostno pravico 
pri oskrbi in uporabi doma. 

Društveno življenje je bilo v septembru kar pestro. Gasilci so se 
v vseh starostnih kategorijah pomerili v tekmovanjih na občinski in 
regijski ravni. Društvo upokojencev je organiziralo balinarski turnir 
in tudi nogometaši vsak četrtek redno izpeljejo ligo v malem nogo-
metu. Člani balinarske sekcije igrajo vrhniški in notranjski ligi. Je-
senski čas prinese tudi večjo aktivnost pri KUD Janez Jalen, saj je to 
pravi čas za vaje novih odrskih del. Dovolite mi, da vas na koncu 
ponovno spomnim na otvoritev doma za starejše občane. Pridite in 
prepričajte se, kako veliko pridobitev smo dobili v KS Notranje Go-
rice - Plešivica.

P.S.: V naslednji številki boste lahko prebrali, ali bodo prizadeva-
nja za podaljšanje linije mestnega prometa 6B uspešna. 

Marko Čuden,
KS Notranje Gorice - Plešivica

MOJSTER MIHA S PRIJATELJI GRADI MESTO
30. september - 9. oktober 2011, vsak dan od 9. do 20. ure

Za vas smo pripravili 
na tisoče pisanih 
kock, s katerimi boste 
lahko uresničevali 
svoje zamisli.Vabimo 
vas, da sestavite 
velike modele ali 
pa nekaj manjšega 
na hitro in sodelujte 
v naši nagradni 
igri. Med vsemi 
oddanimi kuponi 
bomo izžrebali 10 
nagrajencev.

barjanski 202x137.indd   1 19.9.2011   20:51:24
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Komunala

Komunala na Občini Brezovica
Letošnja jesen bo prav gotovo obarvana v rumeno barvo, a ne 

samo zaradi naravnega pojava, ko se narava odene v rumenkaste bar-
ve. Občina Brezovica skupaj s podjetjem Snaga, ki je zadolženo za od-
voz odpadkov na področju naše občine, izvaja določila Evropske unije, 
ki govorijo o ločevanju odpadkov na izvoru. V ta namen so vsa gospo-
dinjstva dobila zabojnik za embalažo. Ljudje smo pač taki, da včasih 
težko sprejemamo novosti, čeprav gre za koristno zadevo. Seveda se 
poraja veliko vprašanj, ki jih lahko naslovite na podjetje Snaga ali pa na 
Občino Brezovica. Poleg rumenega zabojnika bodo krajani KS Podpeč 
- Preserje in KS Rakitna dobili tudi rjave zabojnike za biološke odpadke. 
Poizkusna doba uvajanja novega načina odvoza odpadkov bo poteka-
la šest mesecev. V tem času bomo lahko podali pripombe in zaprosili 
za zmanjšane zabojnike. O celotni akciji bo podjetje Snaga obvestilo 
uporabnike z navodili in urnikom odvoza posamezne frakcije. Ni pa to 
še vse na področju odvoza odpadkov. V ponedeljek, 3. oktobra, ob 15. 
uri, vabimo vse občane na otvoritev zbirnega centra za ločeno zbiranje 
kosovnega materiala na lokaciji poleg sedeža našega JKP Brezovica, v 
Kamniku pod Krimom. Center bo odprt vsako sredo, od 15. do 18. ure 
in vsako soboto, od 9. do 12. ure. Občani lahko ob teh urah pripelje-

Šole in vrtci

mo kosovne odpadke in jih brezplačno odložimo v zabojnike. Z dobro 
voljo lahko veliko postorimo za čisto okolje in dobro počutje vseh nas.

Marko Čuden, 
podžupan

Prvi šolski dan v naši občini
Šolski zvonec je po dolgih dveh mesecih brezskrbnih pole-

tnih počitnic ponovno zazvonil za okoli 160.000 osnovnošolcev. 
Nekaj več kot 18.300 malčkov je prvič slišalo zvonjenje šolskega 
zvonca, med njimi tudi 21 prvošolčkov iz Osnovne šole Preserje. 
Na ta poseben dan se jim je pridružila tudi ekipa Radia 1, ki je vse 
preserske prvošolce obdarila z zvezki, urniki in majčkami Radia 1, 
kratkohlačniki pa so bili zelo veseli tudi Kraševega sladkega pre-
senečenja.

Prvošolce je sprejela njihova razredničarka Nevenka Bezek, ki 
nam je povedala, da je šolski prag preserske osnovne šole letos pre-
stopilo 37 malčkov. V matični šoli v Preserju 21, podružnico na Raki-
tni bodo obiskovali trije, petnajst deklic in dečkov pa je danes prvič 
prestopilo prag podružnične šole Jezero. Sicer pa so za preserske 
otroke pripravili poseben sprejem: »Prvošolcem smo pripravili lut-
kovno igrico z naslovom Petrov prvi šolski dan, ki govori o tem, kako 
je šel Peter prvič v šolo, kako ga je bilo strah, opogumil in spodbujal 
ga je veveriček, ki mu je povedal, da je v šoli prijetno.«

Medtem ko so se otroci spoznavali 
s šolo, so se starši odpravili v knjižnico, 
kjer jim je Marko Juhant, specialni pe-
dagog za motnje vedenja in osebnosti 
spregovoril o vstopu v šolo: »Staršem 
damo nekaj osnovnih napotkov, tistih, 
ki jih običajno ni v knjigah niti v šolah 
za starše,« je dejal Juhant. Med drugim 
jim je na svojem predavanju pojasnil 
kako ravnati s prvošolci, kakšne so na-
loge staršev, na kaj morajo biti pozor-
ni, o spretnostih, ki jih je treba osvoji-
ti, kako se izogniti temu, da bo treba 
otroke vse življenje za nekaj motivirati, 
da bodo nekaj počeli ali se učili.

Na OŠ Brezovica pa so se prvošolci 
zbrali ob petih popoldne. Tudi tam je ekipa Radia 1 poskrbela za varno 
pot v šolo. Vse prvošolce, ki so v šolo prišli v spremstvu staršev, smo 
obdarili z majčkami Radia 1, zvezki in urniki, prvošolčki pa so bili zelo 
veseli tudi Kraševega sladkega presenečenja.

Pred prvim šolskim dnevom smo se pozanimali, koliko otrok bo 
v barjanskih občinah letos prvič prestopilo šolski prag in izvedeli, da 
jih je skoraj največ prav na Brezovici. Na OŠ Brezovica, skupaj s POŠ 
Notranje Gorice, si je namreč rumene rutice nadelo 82 prvošolcev. Ti 
so v spremstvu staršev, bratcev in sestric veselo in pogumno zakorakali 
v Brezovo dvorano, kjer jih je čakal poseben program. Najprej sta jih 
pozdravila v. d. ravnatelja šole Vladimir Hanžekovič in podžupan Mar-
ko Čuden. Zaželela sta jim lep prvi šolski dan ter uspešno in prijetno 
učenje v brezoviški šoli. Da pa je bil sprejem prvošolcev še bolj topel, pa 
so poskrbeli mladi gledališčniki iz KD Janez Jalen, ki so zaigrali poučno 
igrico Narava spregovori.

Po ekološko obarvani predstavi je prišlo na vrsto še najbolj po-
membno dejanje. Prvošolci so spoznali svoje nove učiteljice in sošolce. 
Skupaj so odšli v razrede in tam zaključili svoj prvi šolski dan.

Vesna Erjavec in Vesna Novak
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TEČAJ MEDITACIJE
Ljubljana, Vič - Brezovica

Glede na čas, v katerem živimo,
nas vsakdanji tempo življenja

pripelje do bolezni, notranje stiske ter
slabega efekta pri delu ali učenju.

Meditacija je mentalna tehnika,
ki se je danes poslužujejo
v verskih, zdravstvenih, 

izobraževalnih in poslovnih ustanovah.

MOGOČE JE ČAS, DA SI POMAGATE SAMI,
na zelo enostaven način.

S tem smo produktivnejši pri delu in učenju,
predvsem pa bistveno izboljšamo svoje zdravstveno stanje.

TEČAJ MEDITACIJE V OKTOBRU
PIKA NA i
kliknite na www.pikanai.eu

051 226 890
www.pikanai.eu
info@pikanai.eu

Novo igrišče v vrtcu v Vnanjih Goricah
Pred tridesetimi leti je v Vnanjih Goricah zrasel nov vrtec, hkrati 

z njim pa tudi novo igrišče, ki je skozi leta spreminjalo svojo podo-
bo. Ker v zadnjih letih ni več ustrezalo standardom in normativom 
varnega igrišča, smo se podali v prenovo. Najprej so delavci podjetja 
Grča d.o.o. odstranili vsa stara in dotrajana igrala. Za nekaj časa se 
je igrišče spremenilo v gradbišče in gradbeni stroji so še posebej pri-
tegnili otroško pozornost. Delo je potekalo v avgustu, zaključilo pa se 
je nekaj dni pred začetkom novega šolskega leta. Na novem igrišču so 

nas pričakale gugalnice, igralne hišice, igrala na vzmeteh, pojoči med-
vedek, osrednje mesto pa zavzema večnamenska igralna ladja. Nova 
igrala ponujajo otrokom stimulativno učno okolje za učenje in igro, v 
katerem bo zagotovo dobila posebno mesto otroška domišljija. Stro-
kovne delavke enote Vnanje Gorice smo na novo igrišče povabile tudi 

otroke iz sosednjih enot našega vrtca. V letošnjem šolskem letu pa 
smo si zadali nalogo, da bomo nova igrala popestrili še z igralnimi 
kotički na prostem.

Strokovne delavke enote Vnanje Gorice

Prvi šolski dan
1.9. zjutraj smo bili učenci tako neučakani, da smo kar sami 

vstopili v garderobo skozi stranska vrata. Preobuli smo se in se za-
podili v učilnice. Naš razred je bil na srečo odklenjen, zato smo si 
pripravili na mize vse, kar je potrebno za pouk. Kmalu je prišla naša 
učiteljica ga. Zdenka Oblak. Lepo nas je povabila v krog, da smo si 
poslali pozdrav. Ko smo sedli na svoja mesta, so nas prišli pozdravit 
g. župan Metod Ropret, g. podžupan Marko Čuden in g. ravnatelj 
Vladimir Hanžekovič. Zaželeli so nam vse dobro za to šolsko leto, 
nato pa smo se skupaj še fotografirali. Ko so odšli, nam je ga. Zden-
ka razdelila veliko listov in tudi urnik. Pogovarjali smo se, urejali šol-
ske potrebščine, 5. šolsko uro pa smo odšli ven. Obhodili smo oko-
lico šole, si ogledali novo asfaltirano cesto, pločnik in se pogovorili 
z redarjem o varnem ravnanju. 

Kmalu je ura odbila konec pouka. Nekateri smo šli še na kosilo, 
drugi pa domov. 

              Klara Majer 4. c, 
POŠ Notranje Gorice

Šola v naravi na Debelem rtiču
V ponedeljek, 12. septembra, smo se učenci petih razredov 

odpravili v plavalno šolo v naravi na Debeli rtič. Vreme nam je 
bilo naklonjeno in morje smo lahko užili v vsem svojem čaru. 
Občutki so bili prav počitniški, čeprav smo bili že sredi septem-
bra.
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Res, da smo že znali plavati, pa vendar smo se naučili nekaj 
novih zamahov po slanem morju ter se potegovali za bronaste, srebr-
ne in zlate delfinčke. Poleg tega smo srečali tudi nekaj zanimivih mor-
skih živali, si ogledali pokopališče školjk pri Ankaranu ter spoznavali 
primorske rastline.

Poleg plavanja smo se poigrali še z žogo, barvali kamne, pošiljali 
razglednice in še kaj. Tudi ob večerih nam ni bilo dolgčas. Poleg nočne-
ga kopanja v bazenu z morsko vodo, smo imeli še nočni pohod, kino 
večer in ples ter najpomembnejše, podelitev priznanj plavalcem, ude-
ležencem šole v naravi. Ogledali smo si tudi enega najlepših primor-
skih krajev, Piran. Spoznali smo njegove znamenitosti in nakupili nekaj 
spominkov.

Bilo nam je lepo in čas je še prehitro minil, predvsem po zaslugi 
polnega urnika in prelepega toplega vremena.

Barbara Benčina

Kultura

ŽPZ Brezovica delovno v novo sezono
Tudi letošnjo jesen smo se pevke Ženskega pevskega zbora Bre-

zovica ob začetku sezone s člani naših družin in prijatelji odpravile 
na tradicionalni izlet. Naš cilj je bila Bela krajina. V bližini Dolenjskih 
Toplic smo se ustavili na Zeliščarski kmetiji Plavica. Tam so nam po-
stregli z domačim čajem in zeliščnimi kruhom. Sprehodili smo se po 
parku zdravilnih rastlin in prisluhnili predavanju o moči zdravilnih 
zelišč in uporabi gline v zdravilne namene.

Veliki Nerajec je vas v Krajinskem parku Lahinja. Ga. Vera Vard-
jan nas je sprejela s toplo ajdovo potico, nato pa nas je popeljala 
v črno kuhinjo in do dveh belokranjskih hisov – hišk, v katere so se 
umikali mladoporočenci.

Krajinski park Kolpa je precej večji od lahinjskega. Tu je tudi ob-
močje nekdanje vojne krajine, kamor so se naselili uskoki, ki so vnesli 
svojo kulturo. Ogledali smo si Šokčev dvor v vasi Žuniči ob mejni reki 
Kolpi, kjer so nam predstavili tradicionalni način izdelave lanenega 
platna.

Sicer pa se je september za članice ŽPZ Brezovica začel zelo de-
lovno, saj bomo sodelovale na zaključku tedna dejavnosti in prire-
ditev ob občinskem prazniku. Vabimo vas, da nam 7. oktobra 2011, 
ob 18.00, v Brezovi dvorani v OŠ Brezovica prisluhnete na koncertu 
s slovesno podelitvijo Gallusovih priznanj za delo na področju lju-
biteljske glasbene dejavnosti, s katerim zaključujemo tudi našo 15. 
sezono delovanja.

Teodora Edita Jesih, 
ŽPZ Brezovica

Plesni tečaj v Podpeči
Kulturno umetniško društvo Hrošč prireja plesni tečaj, na 

katerem se bomo učili standardnih in latinsko - ameriških ple-
sov. Tečaj bo v kulturnem domu v Podpeči, ob četrtkih zvečer. 
Obsega 10 vaj po eno uro. S tečajem bomo začeli 6. oktobra. 
Začetni tečaj se bo začel ob 19.00, nadaljevalni pa ob 20.00. 
Cena tečaja na osebo je 15 EUR. Prijavite se lahko na prvih va-
jah, 6. oktobra. Če bo manj kot 5 parov, se tečaj ne bo izvajal. 
Število mest je omejeno.

KUD Hrošč
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XVI. Ex tempore Breza 
Prihaja jesen in z njo že tradicionalni slikarski Ex Tempore Breza. 

Šestnajsti Ex Tempore Breza se bo odvijal med 7. in 14. oktobrom 2011, 
tokrat na Rakitni. Letošnjo prireditev Ex Tempore Breza prireja Občina 
Brezovica v sodelovanju z Društvom likovnikov Ljubljana in Kulturno 
umetniškim društvom Rakitna. 

Žigosanje podlag bo v prostorih Občine Brezovica, Tržaška 390, 
Brezovica, in sicer v petek, 7. 10., od 10. do 13. ure, v ponedeljek, 10. 

10., od 10. do 12. ure in v sredo, 12. 10., od 14. do 17. ure. Oddaja del 
bo v petek, 14. oktobra, med 13.30 in 14.30, v OŠ Rakitna.

Udeležence in ostale ljubitelje umetnosti vabimo tudi na sklepno 
prireditev, ki bo v petek, 14. 10. 2011, ob 18. uri v Osnovni šoli na 
Rakitni.

Več informacij lahko dobite na tel. št. 01/36-01-774 ali na el. na-
slovu urban.acman@brezovica.si.

Občina Brezovica in Društvo likovnikov Ljubljana

Novo žensko košarkarsko društvo
Forum Suke je novoustanovljeno žensko košarkarsko društvo, ka-

terega ustanovna skupščina bo 29. 9. 2011.
Mogoče malo zgodovine: 
Deklice POŠ Notranje Gorice so tekmovale v ligi ljubljanskih krož-

kov in gladko zasedle 1. mesto. Ko so to opazili predstavniki ŽKD Je-
žica, so jih povabili v svoje društvo in deklice so začele nastopati v ligi 
U-12 (Ježica B). Pred seboj imajo še 3 turnirje. Omenil bi rad njihovega 
mentorja in obenem učitelja telesne vzgoje Vlada Klinčarovskega, ki je 
praktično vodil vse aktivnosti in je predlagan za predsednika novousta-
novljenega društva.

Vseskozi pa je bila prisotna želja staršev, glede na oddaljenost za 
vožnjo na treninge in tekme, po ustanovitvi lastnega društva. Cilji dru-
štva so nastopanje v ligi U-10 in U-12 pod okriljem KZS. Kasneje pa, če 
bo vse potekalo normalno, še v višjih selekcijah. Razdelili smo letake po 
bližnjih šolah, upam da nam bodo v pomoč tudi učitelji telesne vzgo-
je. Želeli bi marsikatero deklico odvrniti od računalnika, jo usmeriti v 
šport, ker to predstavlja tudi druženje, gibanje, igranje na turnirjih v 
drugih državah in bazične priprave (Fara).

Treningi bi bili za enkrat dvakrat tedensko na OŠ Brezovica, želeli bi pa 
še več terminov (mogoče v mali telovadnici). Vpis v naše društvo je mo-
žno celo leto, vse ostale informacije pa dobite pri Vladu Klinčarovskem 
(041 413 011) in Vojku Balohu (031 542 531). Lep športni pozdrav!

Vojko Baloh,
sekretar ŽKD Forum Suke 

Občni zbor Aero kluba Ljubljana – Podpeč
V soboto, 27. 8. 2011, smo se na vzletišču v Podpeči sestali člani 

združenih aeroklubov, Aero kluba Ljubljana in Aero kluba Podpeč, ki 
sta se združila v prvi polovici letošnjega leta. Namen sestanka so bili 
sprememba in dopolnitev statuta kluba, izvolitev organov, program 
delovanja in razno. Bolj podroben opis dnevnega reda si lahko prebe-
rete na www.aeroklub-lj.si. 

Sestanek je uspešno vodil novoizvoljeni predsednik Miroslav 
Gnamuš, tako da so bile izpolnjene vse točke dnevnega reda.

Na zbor je nekaj članov priletelo s svojimi krili in ob njih smo se 
po uradnem delu tudi zadržali. Vedno znova nas osupneta lepota 
in lahkotnost kril, zato kapo dol pred tistimi, ki so si letalo zgradili 
sami, eden izmed njih je tudi naš član Bogdan Jesenovec. Saj veste, 
to je letalo, ki ob vzletišču Podpeč na prostem kljubuje soncu, dežju, 
vetru, mrazu, snegu in toči, kar mu seveda močno skrajšuje življenj-
sko dobo, vendar pa je za letalo, ki je sposobno leteti, potrebno 
imeti veliko volje in tehničnega znanja, ki bi se moralo prenašati na 
mlade ljudi, ki so jim v našem klubu vrata na široko odprta. Naš 
klub ima seveda več sekcij, motorno, jadralno, balonarsko in mo-
delarsko sekcijo, tako bo vsak ljubitelj aeronavtike našel sebi najbolj 
primerno dejavnost.

Obiščite naš spletni naslov, kjer boste vzpostavili vaš prvi kon-
takt z nami in mi vam bomo z veseljem na voljo!

Filip Kranjec

Nogometni turnir v Ponikvah
V nedeljo, 21. avgusta, smo na igrišču v Ponikvah na Dolenji 

Brezovici priredili že deveti turnir v malem nogometu za »Pokal Po-
nikve«. Sodelovalo je 12 nogometnih ekip, vse iz občine Brezovica. 
Prve tekme so se začele igrati že ob osmih zjutraj ter potem čez cel 
dan, v kar hudi vročini, vendar to ni prav nikogar kaj dosti zmotilo, 
saj je vse potekalo v dobrem vzdušju. Za osvežitev je bil aktualen 
naravni bazen.

Prav vse tekme so bile zelo zanimive, spremljali pa so jih tudi zelo 
glasni navijači. Domači ekipi Zadnja minuta je na koncu zmanjkalo 
nekaj športne sreče in je osvojila peto mesto.

Prve štiri ekipe so prejele pokale, ostale ekipe so prejele spomin-
ske pokalčke, prav vse ekipe pa še lepe praktične nagrade. Prireditelji 
se še enkrat prav lepo zahvaljujemo vsem darovalcem, ki so nam 
pomagali s svojimi prispevki.

Vrstni red ekip za »Pokal Ponikve 2011«:
Rakitna, Prigo, Leteči krampi, Kotajna, Zadnja minuta, Kronce, Ko-
pač, Tork's bar, Losani Ventili, Kluke, Florijani, Veseljaki.

 
Nagrade so prejeli tudi naj strelec Blaž Zalar, naj igralec Mark 

Winterleitner in naj golman Martin Plahanc.
Fotografije turnirja si lahko ogledate na spletni strani https://

picasaweb.google.com/nikola.miljkovic
Marko Grum,

 za PGD Brezovica pod Krimom

Balinarski turnir ob občinskem prazniku
BŠD Radna bo ob praznovanju občinskega praznika organiziralo 

odprto tekmovanje dvojic v balinanju (za ženske in moške). Tekmo-
vanje bo v soboto, 8. oktobra, na balinišču v Radni, s pričetkom ob 
8. uri. Prijave sprejema Anka Galič, vsak dan med 17. in 20. uro, do 
ponedeljka, 3. oktobra. Prijavnina je 5 EUR na osebo.
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V primeru večjega števila prijavljenih se izvede predtekmovanje, ki 
bo v petek 7. oktobra. Vabljeni, da se tekmovanja udeležite v čim ve-
čjem številu. Športni pozdrav!                   

Milan Zdešar,
predsednik BŠD Radna

Uspešni nastopi karateistov KK Panter Barje
V prvi polovici letošnjega leta so se nadaljevali uspešni nastopi 

mladih karateistov iz Karate kluba Panter - Barje. Nosilci medalj so na 
novo postali Aljaž Klinc, Aljaž Škof in Štefan Rogelj. S svojim dobrimi 
uvrstitvami so na tekmovanjih v katah in borbah nadaljevali tudi sta-
rejši člani, Ela Fleischman, Filip Fleischman in Kristijan Zaman. Osvojili 
so 18 medalj, od tega kar 6 zlatih. 

Poleg tekmovanj se je pet članov KK Panter - Barje med poletnimi 
počitnicami udeležilo tradicionalne poletne karate šole v Kranjski Gori. 
Poletna šola je potekala delno kot seminar, učenje programa za izpite, 
delno kot priprave tekmovalcev na novo sezono. Na koncu je vseh pet 
udeležencev uspešno opravilo izpite za višje pasove, pri glavnem trener-
ju Janiju Mercu, mojstru karateja 7. dan.

Pridružite se najboljšim in začnite novo sezono z nami v Vnanjih 
Goricah in Podpeči. Treninge imamo na dveh lokacijah:

Vnanje Gorice – vsako sredo ob 17. uri in vsak petek ob 18. uri.
Podpeč – vsako sredo ob 17. uri in vsak petek ob 18. uri.

Več informacij dobite na www.panther.si ali 040 977 957.
Karate klub Panter Barje

Prvi turnir v odbojki na mivki za rekreativce za 
pokal ŠD Jama

Zadnjo soboto v avgustu (27. 8. 2011) je v Športnem parku Jama v 
organizaciji sekcije odbojke na mivki ŠD Jama, potekal turnir v odbojki 
na mivki za rekreativce za pokal ŠD Jama, ki se ga je udeležilo 8 ekip iz 
občine Brezovica in okolice. Pravila tekmovanja so zahtevala, da je v 
vsaki ekipi vsaj ena predstavnica nežnejšega spola. 

Turnir se je začel v poznem popoldnevu, saj peklenska vroči-
na okrog 34oC ni omogočala izvedbe pred 16. uro.

Sistem tekmovanja je bil dvojna eliminacija in tekme za me-
sta, tako da je vsaka ekipa odigrala vsaj 3 tekme, najboljše pa 
celo 6 tekem. Vzdušje na tekmovanju je bilo naravi takega do-
godka primerno, prijateljsko, sproščeno in prijetno, udeleženci 
pa so navdušeno pozdravljali vse lepe in celo atraktivne poteze 
igralcev in igralk.

S svojim obiskom nas je počastila tudi večkratna državna pr-
vakinja v odbojki na mivki Barbara Kristan z družino, ki je pred 
kratkim postala občanka Brezovice.

Potek turnirja je zvečer, tik pred f inalnimi obračuni okrog 
19.30, zmotil kratkotrajni naliv, zaradi katerega je bilo f inale 
odigrano sicer pod ref lektorji, ki pa že 2 leti ne delujejo. Za silo 
so bile v pomoč luči iz balinišča. To sicer ni pokvarilo prešernega 
razpoloženja, vseeno pa malce začudenja, kako prav in samo na 
odbojkarskem terenu ne delujejo sicer kvalitetni ref lektorji.

Rezultati so bili morda manj pomembni, pa vendarle so bile 
borbe trde in neizprosne, predstavljamo najboljše:
1. mesto: Gašper Šušteršič, Mojca Deželak, Izo Đogić
2.mesto Helena Jeršan, Katja Avanzo, Andrej Jeršan
3. mesto Tomaž Tomšič, Ema Zdešar, Kristjan Musek

Sekcija odbojke na mivki ŠD Jame je letos izjemno uspešno 
izvedla kar nekaj pomembnih neprof itnih projektov, ki so moč-
no pripomogli k prepoznavnosti in dobremu imenu kraja Notra-
nje Gorice ter občine Brezovica: 2 tedna šole odbojke na mivki s 
priznanimi trenerji, 3 tedne športnih taborov že sedmo leto za-
povrstjo, ki se jih je skupaj udeležilo skoraj 200 otrok, 5. državni 
turnir U-13 z vsakoletnimi 100 udeleženci, ki je edinstven tudi v 
evropskem merilu, prijateljski turnir osnovnošolskih in mladin-
skih ekip za pokal ŠD Jama, rekreativni turnir za pokal ŠD Jama, 
2-krat tedensko rekreacija odbojke na mivki.

Vodja sekcije dr. Leon Ščuka je z letošnjo sezono sicer zelo za-
dovoljen, s svojim prostovoljnim delom ter spodbudo so se mu 
pridružili mnogi navdušenci za šport, predvsem otrok in mla-
dine, Jure Zdešar, Katja Avanzo, Izo Đogić, dr. Kristjan Musek 
in drugi, nekateri mlajši, npr. vodja turnirja U-13 in vsestranski 
Rudi Seiger, tako da je bilo pravo veselje delati, ko so lahko sku-
paj z neutrudnim predsednikom ŠD Jama Milanom Prebilom, 
mladim pripravili imenitne pogoje za delo. Če katerega ni ime-
novanega, je to povsem nenamenoma in je posledica EMŠO-ja 
vodje sekcije.

Organizirana rekreacija odbojke na mivki se je sicer podalj-
šala v topli september in se je zaključila 13. septembra, na se-
stanku s predsednikom KS Notranje Gorice, tako kot verjetno 
zaključuje svoje delo v kraju odbojkarska sekcija ŠD Jama.

Več fotograf ij s turnirja je na ogled na občinski spletni strani 
www.brezovica.si.

Leon Ščuka

Prvi amaterski teniški turnir
Ob zaključku teniške sezone je klub KMN Notranje Gorice organizi-

ral prvi amaterski teniški turnir. Zaradi nadpovprečnega zanimanja se 
je turnir odvijal na dveh lokacijah, v športnem parku Jama v Notranjih 
Goricah in v športnem parku Bevke. Kot je dejal koordinator turnirja 
Martin Cvetko, je bil namen turnirja opozoriti na problematiko po-
manjkanja teniških površin v Občini Brezovica, saj je trenutno obratuje 
samo eno teniško igrišče v Notranjih Goricah. Teniški navdušenci si že-
lijo, da bi se v prihodnosti situacija izboljšala.

Rezultati:
1. mesto: Janez Petrovčič
2. mesto: Jure Škodlar
3. mesto: Klemen Zaletel

Hkrati bi se zahvalili vsem sponzorjem, ki so turnir podprli: Gostil-
na Pri Mari, Prozvok d.o.o. in Bife Lopar. V okviru teniške sekcije KMN 
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Notranje Gorice se bo v zimskem času organizirala amaterska teniška 
liga. Vsi zainteresirani lahko pišete na kmnnotranjegorice@gmail.com.

KMN Notranje Gorice

KMN Notranje Gorice osvojil 2. mesto
Prva septembrska sobota je bila v Športnem parku Jama v 

Notranjih Goricah v znamenju nogometa. Tam je namreč doma-
či klub organiziral turnir v malem nogometu, na katerega se je 
prijavilo 9 ekip iz občine Brezovica, Ljubljane in bližnje okolice. 
Gledalci, večinoma domačini, so seveda stavili na ekipo KMN No-
tranje Gorice, ki je že v prvem dvoboju z ekipo ŠD Brezovica po-
kazala svojo premoč. V f inalu so se domači igralci pomerili z eki-
po Avtomati armic iz Ljubljane in po streljanju kazenskih strelov 

osvojili drugo mesto. Tretji so bili igralci Egotima, četrto mesto 
pa je pripadlo ŠD Brezovica.

KMN Notranje Gorice je v finalu zmanjkalo nekoliko sreče, ven-
dar so bili s tekmo vseeno zadovoljni. »Veliko smo dosegli že s tem, 
da smo prišli v finale. Žal so šestmetrovke na koncu odločile tekmo. 
Danes so se tu pomerile dobre ekipe in organizirali smo soliden tur-
nir,« je pojasnil član domačega kluba Sašo Antič ter pohvalil svoje 
soigralce in tudi sodnika prvoligaškega igralca Matjaža Korado. 

Igralci so imeli dovolj energije in polne želodce, saj so domačini 
poskrbeli za brezplačno malico (pasulj) in jih odžejali s pijačo. 

Po končanem finalu je predsednik krajevne skupnosti Marko Ču-
den prvim štirim ekipam podelil pokale. KMN Notranje Gorice je 
tokrat prejel pokal za drugo mesto, imajo pa mladi člani v prihodnje 
kar nekaj načrtov. »Najprej se lahko pohvalimo z novo pridobitvijo 
v športnem parku, to so tribune ob rokometnem igrišču, s katerih 
so že danes lahko naši navijači spremljali turnir. S svojo energijo in 
pomočjo lokalnih sponzorjev smo postavila tribune za ogled nogo-
metnih tekem. Načrti za naprej so v prvi vrsti dobre tekme v ligi, ki 
se odvijajo vsak četrtek popoldne. Sicer pa si v bližnji prihodnosti 
želimo organizirati tudi treninge v malem nogometu za osnovnošol-
ce in mladino,« je še pojasnil Antič in povabil vse ljubitelje okroglega 
usnja, da se jim pridružijo pri ogledu ligaških tekem.

Vesna Novak

Notranje Gorice gostile upokojenski turnir v 
balinanju

V soboto, 17. septembra, so se v športnem parku Jama v Notranjih 
Goricah zbrali ljubitelji balinanja, člani upokojenskih društev iz barjan-
skih občin. Turnir so organizirali člani Društva upokojencev Notranje 
Gorice, ki so na pokritem balinišču v Jami gostili ekipe upokojenskih 
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društev iz Logatca, Polhovega Gradca, Iga ter ekipo ljubljanskih bali-
narjev Krim - Rudnik. Stevo Savanović, ki je bil na tokratnem turnirju v 
vlogi sodnika, je dejal, da balinarski navdušenci radi pridejo v Notranje 
Gorice, kjer so pogoji za igranje odlični. Kot je povedal Savanović, v 
vročih in sončnih dneh starejši balinarji najraje izbirajo pokrita igrišča, 
kot je notranjegoriško, saj jim nudijo prepotrebno senco. 

Balinarji so na tokratnjem turnirju pomerili v ekipnih dvobojih, 
načrtovani pa sta bili tudi disciplini za posameznike v zbijanju in pri-
bliževanju, ki jih ni bilo moč izvesti, saj je bila udeležba na turnirju 
premajhna. Po Savanovićevih besedah sta dva glavna razloga za nekaj 
slabši odziv ekip. Eden je lepo vreme, kar je veliko upokojencev izko-
ristilo za različne izlete in druge dejavnosti, vremenske razmere pa so 
bile po godu tudi drugim balinarskim društvom v bližnji okolici, kjer 
so tudi organizirali podobne turnirje. Turnir v Notranjih Goricah se 
je končal pozno popoldan, nagrado v obliki pokala pa so prejele štiri 
najboljše ekipe.

Darko Mršić

Poletne priprave NTK Preserje
Že tretje leto smo se s klubom NTK Preserje v avgustu odpravili na 

poletne priprave na otok Krk, v Dom domžalske mladine v Vantačićih.
Cilj priprav je bil, da si naberemo čim več kondicije in se dobro pripra-
vimo na začetek nove sezone. Da so kondicijski treningi dobro uspevali, 
pa sta poskrbela Roman in Janez. Priprav so se udeležili tudi naši naj-
mlajši igralci, seveda le tisti, ki so si to želeli.

Naš dan je izgledal približno takole: zjutraj smo se zbudili že pred 
sedmo in odšli na enourno telovadbo oziroma footing. Po footingu je 
sledil zajtrk, da smo napolnili svoje lačne želodčke in se pripravili na do-
poldanski kondicijski trening. Da proge in vaje niso bile dolgočasne, so 
poskrbeli trenerji, saj so nas vsak dan odpeljali na drugo lokacijo in tako 
popestrili dogajanje. Ker pa smo igralci namiznega tenisa, potrebujemo 
tudi eksplozivnost in reflekse, zato smo tekli oz. šprintali tudi krajše pro-
ge. Dopoldanskemu treningu sta sledila osvežujoč hladen tuš in kosilo. 
Kuharji so nas razvajali z dobro hrano, ki je ni nikoli zmanjkalo. Po kosilu 
je sledil počitek. Nekateri so ga izkoristili za spanje, drugi pa za igranje 
raznih igric in druženje z otroci, ki so bili v domu hkrati z nami. Ponavadi 

smo težko čakali konec počitka, saj je nato sledil odhod na plažo in ko-
panje. Na plaži smo višek energije porabili s plavanjem in vodnimi igrami. 
S plaže smo odšli uro pred večerjo, saj nas je čakal še večerni trening oz. 
tek po ustaljeni progi. Po večerji je sledil večerni program, za katerega so 
poskrbeli vaditelji doma in Maša. Vsak večer so organizirali drugo dejav-
nost. En večer je neko dekle vrtelo ogenj, drug večer je bila modna revija, 
zmenkarije in celo plesni večer.

Organizirano smo imeli tudi vožnjo z banano in izlet s čolnom v Nji-
vice, kamor nas je odpeljala Maša. V vožnjah smo zelo uživali. V Njivice 
smo odšli predzadnji večer. Tam smo si lahko kupili spominke in sladoled 
ter si ogledali mesto. Zadnji večer pa smo odšli peš do Malinske. To je bil 
lep večerni sprehod ob morju, približno štirideset minut v eno stran.

Priprave na Krku niso bile dolgočasne, ravno nasprotno, vsak dan se 
je zgodilo nekaj novega in zanimivega. Za to se lahko zahvalimo dobri 
komunikaciji in organizaciji med trenerji in Mašo, ki so poskrbeli, da nam 
ni bilo dolgčas. Naslednje leto si želimo, da bi šli na priprave v še večjem 
številu, saj priprave niso le garanje, ampak smo se tudi zelo zabavali, spo-
znavali nove prijatelje in se med seboj v klubu še bolj povezali. Pridobili 
smo veliko kondicije, dobro smo se pripravili na začetek sezone, trenerji 
pa so bili zadovoljni z našim delom in napredkom, ki smo ga pokazali.

Rebeka Lukič,
NTK Preserje

Urnik vadbe v NTK Preserje v sezoni 2011/2012 
Pričetek vadbe NAMIZNEGA TENISA je v torek, 13. 09. 2011 
NAMIZNI TENIS - vpisujemo nove dečke in deklice od 1.– 2. razreda v 
Mali športni dvorani OŠ Preserje
Treningi:  
TOR  od 17:30 – 19:00 začetniki
ČET  od 17:30 – 19:00 začetniki
Vadbo bodo vodili trenerji Gerdina Sabina, Roman Peršin, Žiga Zdešar.

NAMIZNI TENIS - vpisujemo nove dečke in deklice od 3.– 4. razreda.
Treningi:  
PON do PET od 17:30 – 19:45 v veliki športni dvorani OŠ Preserje
Vadbo bosta vodila trenerja namiznega tenisa Benjamin Rogelj in Ro-
man Peršin ter Janez Petrovčič

NAMIZNI TENIS - rekreacija
Treningi:   TOR in PET od 19:30 – 21:30 v mali 
športni dvorani OŠ Preserje
informacije: Igor Petrovčič   041/ 663 373
  Roman Peršin   041/ 671 966

Datum vpisa in začetka športne vadbe za najmlajše in predšolske otro-
ke bo objavljen naknadno. Vabljeni vsi, ki vas ta šport veseli, tudi iz 
sosednjih krajev. Vpis je možen v času vadbe!

NTK Preserje   

Dekleta in žene, pridružite se nam na STEP AEROBIKI, od oktobra do konca 
maja v telovadnici OŠ Preserje, ob ponedeljkih, od 20.00 do 21.30.

VADBA POTEKA
 -     Ob energični glasbi - z utežmi
 -     Na steperjih  - z elastikami

Vsaka vadba vključuje tudi vaje za TNZ ter elemente pilatesa in joge. 
ZAČETEK V PONEDELJEK, 3. OKTOBRA. 

Vpis pol ure pred začetkom vadbe, 
vse informacije dobite na 041 362 485 (Karmen).

ŠD Orion 
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TC Mercator, Robova cesta 6, Vrhnika
t: 01 755 71 61, m: 041 342 000

Tolea d.o.o. pooblaščen posrednik
Telekom Slovenije d.d. 

ob nakupu akcijskega aparata.
POPUSTA NA AVTOPOLNILEC
-30%

Sklepanje novih naročniških razmerij in podaljšanje obstoječih za Telekom Slovenije d.d. 

Jesen je tukaj...

Sony Ericsson
Cedar
5€*
* Sklenitev novega naročniškega razmerja ali podaljšanje 
obstoječega za 24 mesecev.

* Sklenitev novega naročniškega 
razmerja ali podaljšanje 
obstoječega za 24 mesecev na 
pakete Povezani 35/45/77.

Nokia
C2-01
1€*

Samsung
Galaxy
Mini
1€*
* Sklenitev novega naročniškega 
razmerja ali podaljšanje 
obstoječega za 24 mesecev na 
pakete Povezani 45/77.
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* Sklenitev novega naročniškega 
razmerja ali podaljšanje 
obstoječega za 24 mesecev.

Samsung
Galaxy
ACE
1€*
z izbiro NAJNAJ

Ostalo

Utrinki iz DU Rakitna
Leto hitro mineva in čas je, da si upokojenci DU Rakitna pri-

kličemo v spomin vse lepe dogodke in trenutke, ki smo jih v tem 
letu počeli in doživeli. Obiskali smo kar nekaj kulturnih prireditev, 
med njimi srečanje kulturnikov v Občini Brezovica »Kulturno mo-
čvirje 2011« ki ga je letos gostilo KD Rakitna.

Za materinski dan smo bili povabljeni na poučno predava-
nje v MKZ Rakitna »Stari starši - cvet ali trn v peti«, kjer so nam 
njihovi gojenci in otroci iz vrtca Rakitna pripravili lep program, 
bili pa smo tudi pogoščeni. Vodstvu MKZ se za povabilo in prije-
tno druženje prav lepo zahvaljujemo. Na povabilo DU Ig smo se 
udeležili revije pevskih upokojenskih zborov v Vrbljenih. Udeležili 
smo se tudi proslave v OŠ Brezovica ob 20. obletnici osamosvo-
jitve Slovenije. Potepali smo se še po stari Ljubljani in obiskali 
mestni muzej ter si ogledali razstavo »Stari Grki na Hrvaškem«. 
Tudi tradicionalni prvomajski pohod v Osredek, v organizaciji ŠD 
Rakitna, ni minil brez naše udeležbe. Veliko članov se je z vese-
ljem udeležilo lepega izleta v Kropo, kjer so nam prikazali težko 
kovaško delo in izdelavo žebljev, v muzeju pa smo videli veliko 
umetnin iz železa in kroparskih izdelkov. Obiskali smo še Begunje, 
Radovljico in Brezje. 

Člani društva so se v velikem številu udeležili čistilne akcije 
»Očistimo Rakitno«.

Večkrat smo obiskali naše krajane v domovih za ostarele, 
doma pa razdelili pakete RK pomoči potrebnim krajanom. Še ve-
dno vsako prvo soboto v mesecu merimo holesterol in krvni slad-
kor, tako da imajo vsi možnost preventivnega pregleda. Zahvalju-

jem se obema medicinskima sestrama za opravljeno prostovoljno 
in strokovno delo merjenja. 

Projekt »Starejši za starejše« poteka kontinuirano in udeležili 
smo se vseh izobraževanj o delu prostovoljk ter koordinacijskih 
sestankov projekta in izmenjali mnenja ter izkušnje na skupnem 
srečanju.

Bili smo na prijetnem srečanju upokojencev Osrednje Slove-
nije v Logatcu, prisluhnili kulturnemu programu in se ob veseli 
glasbi družili z ostalimi upokojenci. Ob povratku smo se ustavili 
v Vrtnem centru Rotar in se udeležili prireditve ob 30. letnici nji-
hovega delovanja. 

Topla avgustovska sobota je na piknik, ki smo ga priredili, pri-
vabila veliko naših upokojencev. Med njimi je bilo deset takih, ki 
so slavili okroglo obletnico in smo jih skromno obdarili. Za hrano 
in pijačo je poskrbel Luka Šaronja, za pecivo pa naše spretne in 
pridne gospodinje, za kar se jim lepo zahvaljujemo. Na pikniku 
smo imeli bogat srečelov, za nagrade pa se zahvaljujemo našim 
sponzorjem: Jure Primšar, Aleš Petrič, Mari Benkovič, Klavdija 
Ivančič, Prigo, Zdenko Zalar, Mojca Susman, Greta in Miha Bur-
nik, Jožica Kovačič, Majda Nestorovič, Hotel Rakitna, Bojan Bor-
štnik, Radio Ognjišče, Irena Braniselj, Marica Debevec in Irena 
Kržič. Zahvala gre vsem našim članom in ostalim, ki ste prispevali 
za srečelov. Še enkrat vsem iskrena hvala. Bilo bi lepo, če bi tudi v 
bodoče združevali prijetno s koristnim in se udeleževali vseh naših 
prireditev, dokler še imamo zdravje in voljo, saj druženje vsem 
daje moč in energijo.

          Helena Pogačar,
          predsednica DU Rakitna
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Peter Kovačič Peršin, prejemnik zlatega reda 
predsednika RS

Predsednik Republike Slovenije Danilo Türk je 17. junija letos po-
delil zlati red za zasluge esejistu, publicistu in dolgoletnemu uredniku 
Založbe 2000 Petru Kovačiču Peršinu iz Rakitne. 

Peter Kovačič Peršin, rojen leta 1945, je končal študij filozofije na 
Teološki fakulteti v Ljubljani ter diplomiral iz slavistike in primerjalne 
književnosti na Filozofski fakulteti. Štiri desetletja je bil glavni urednik 
revije in založbe 2000, ki jo je leta 1969 ustanovila skupina študen-
tov. Idejno se je navezovala na izročilo personalistične filozofije in na 
krščansko socialno gibanje. Zavzemala se je za demokratizacijo slo-
venske družbe in začrtala smeri za samostojno in demokratično Slo-
venijo. Kovačič je objavil vrsto razprav, esejev in člankov s področja 
družboslovja, literarne zgodovine in filozofije ter izdal več knjig. Lani 
je prejel Rožančevo nagrado za delo Vrnitev k Itaki: Slovenci v procesih 
globalizacije. Bil je prvi predsednik Slovensko - krščanskega socialnega 
gibanja, ki je bilo ustanovljeno marca 1989. Iz omenjenega gibanja je 
novembra istega leta nastala Stranka krščanskih demokratov. Med leti 
2000 – 2004 je bil predsednik Vladne komisije za ureditev grobišč. V 
tem mandatu je komisija evidentirala domala vsa grobišča v Sloveni-
ji, zgradila spominsko kapelo v Kočevskem rogu in odprla spominski 
park Teharje. 

Kaj vam pomeni nagrada zlati red za zasluge, ki vam jo je pode-
lil predsednik Türk?

Pomeni priznanje za moje življenjsko delo, tako za publicistično in 
književno kakor tudi za družbeno delo. S tem mislim predvsem na re-
vijo 2000, ki sem jo ustanovil leta 1969 z jasno definicijo, da se zavze-
mamo za družbeni pluralizem in za demokratizacijo družbe. Zato smo 
bili med letom '74 in '77 ukinjeni. Kljub skopi subvenciji smo redno 
izhajali in v 40-ih letih objavili okrog 40.000 strani besedil. Med tem 
smo tudi ustanovili založbo Društva 2000, ki je izdala okoli 90 knjižnih 
naslovov. Leta '86 smo izdali zbornik »Slovensko narodno vprašanje 
danes« in se ob naraščajoči jugoslovanski krizi prvi zavzeli za korenite 
družbene spremembe in za samostojnost Slovenije. Po osamosvojitvi 
pa smo kritično spremljali naš družbeni razvoj, se zavzemali za naro-
dno spravo in za ohranitev gospodarske suverenosti naše države.
Osem let ste bili tudi predsednik Krajevne skupnosti Rakitna. 
Kakšno je bilo vaše delovanje v lokalni skupnosti?

Na Rakitno sem se vrnil s svojo družino in si še z nekaterimi inte-
lektualci iz Rakitne zadal, da vitaliziramo kraj. Najprej sem ustanovil 
kulturno društvo in knjižnico v Rakitni. Za oživitev kulturnega društva 
smo opremili šolsko telovadnico kot dvorano, z odrom, osvetlitvijo, 
ozvočenjem in pianinom. Ustanovili smo pevski zbor, lutkovno skupi-
no in razvili še druge dejavnosti, redne razstave, predavanja. Takratno 

kulturno življenje v Rakitni je bilo zelo živahno, na naše proslave pa so 
prihajali tudi prebivalci iz doline. Nato sem dva mandata predsedoval 
svetu Krajevne skupnosti Rakitna. V tem času smo zgradili telefonsko 
in TV kabelsko omrežje, dosegli asfaltno povezavo Rakitna - Preserje, 
zgradili središče vasi in razširili pokopališče, uredili nad 10 km krajev-
nih poti in vrsto drugih projektov.
Veliko ste se posvetili vprašanju dialoga. Kje je po vašem pro-
blem komunikacije in dialoga?

Temeljni problem naše družbe je, da ne znamo drug drugega po-
slušati in sprejemati v različnosti, ob tem pa aktivno sodelovati. Bistvo 
dialoga ni, da nekdo uveljavi svoje mnenje, niti kompromisarstvo, am-
pak da v pogovoru najdemo skupna stališča, vsaj sprejemljiva za vse, se 
zedinimo za skupne cilje in jih uresničimo. To je bistvo dialoga. Drugo 
vprašanje, ki sem mu poleg razmišljanj o družbeni, etični in kulturni 
problematiki namenil veliko pozornosti, pa je narodno vprašanje. Za 
knjigo Vrnitev k Itaki: Slovenci v procesih globalizacije sem lani dobil 
Rožančevo nagrado. Ta tematika se je pokazala za zelo aktualno, saj 
sem do poletja po celi Sloveniji opravil najmanj 25 predavanj na to 
temo in z jesenjo se nadaljujejo vabila na nova predavanja.
Kakšni so vaši načrti za prihodnost?

Po 40-ih letih urednikovanja, ki sem ga opravljal ves čas ob svojem 
poklicnem delu, se sedaj želim bolj posvetiti svojemu pisanju in kul-
turnemu delu, s predavanji in civilno družbenim delovanjem. Prednost 
pa bom dal dokončanju knjig, ki jih imam na pisalni mizi, deloma že 
napisanih ali šele v zasnutkih. 

Vesna Novak

Iz Planinskega društva Podpeč - Preserje  
Izleta

V nedeljo, 2. oktobra, pa ste vabljeni na Klek - goro čarovnic (Hr-
vaška). Odhod je iz Preserja ob 6. uri, ustavili se bomo tudi v Kamniku, 
Podpeči, Notranjih in Vnanjih Goricah in na Brezovici. V Bijelskem se 
bomo podali mimo koče pod Klekom na Klek. Do vrha bomo potre-
bovali približno uro in pol.

Cena izleta za člane društva je 25 EUR. Rok za prijave je četrtek, 
29. 9. 2011.

Planinsko društvo Podpeč – Preserje vabi vse veterane in člane dru-
štva v sredo, 5. oktobra 2011, na Sleme (1911 m). Odhod je iz Preserja 
ob 7. uri, ustavili se bomo tudi v Kamniku, Podpeči, Notranjih in Vna-
njih Goricah in na Brezovici. Hoje bo približno tri ure. Domov se bomo 
vrnili predvidoma ob 18. uri. Cena izleta je 15 EUR. Rok za prijave je 
nedelja, 2. 10. 2011. 

Oba izleta bo vodil planinski vodnik Marko Goršič, tel. 3631 175 in 
041 795 006 (v večernih urah). 

Kilimanjaro 2012 za PD Podpeč-Preserje
Zaradi izrednega zanimanja ponovno razpisujemo vzpon na Kili-

manjaro 2012.
Celoten program potovanja in cena sta na voljo na www.brezovica.

si. Rok za prijave je 20. oktober 2011, na tel. 041 795 006 ali marko.
gorsic@amis.net. 

PD Podpeč - Preserje

Zahvala
Vroča, vetrovna avgustovska nedelja, ob pol treh popoldne. Ogenj 

in dim, ki sta se valila iz senenih bal, zloženih v kozolcu.
Nimamo besed….
Iskreno se zahvaljujemo prostovoljnim gasilskim društvom Vnanje 

Gorice, Notranje Gorice in Brezovica ter firmi Bambič, ki je bila z de-
lovnim strojem v pomoč gasilcem. 

Posebej pa hvala domačim gasilcem za dežurstvo na kraju do ju-
tranjih ur.

Mrakovi s Stremena
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Varčevanje
Občan Notranjih Goric, ki se okoli 23. ure pripelje iz Ljubljane v 

Vnanje Gorice, z zadnjim večernim avtobusom mestnega prometa 6B 
in mora potem pešačiti domov, se nujno sooči s tremi neprijetnostni-
mi. Že dejstvo, da sta sosednja kraja Vnanje Gorice in Podpeč dobila 
liniji mestnega prometa, njegova vas pa ne, ga seveda jezi. Druga nepri-
jetnost je prava egiptovska tema, tretja pa neverjetno razdrapan ploč-
nik z globokimi presledki, kjer se od Podpeške ceste odcepijo stranske 
ulice. Tako stanje vlada od končne postaje avtobusa 6B pa skoraj na 
celi poti do Notranjih Goric. Občan seveda obžaluje, da na nogah 
nima močnih pohodnih čevljev, naslednje jutro pa ob spominu na noč-
no spotikanje pokliče komunalo. Kot redoljuben človek jih obvesti, da 
so cestne luči pokvarjene in prosi, naj zadevo uredijo. Ves presenečen 
pa izve, da so luči že v redu, vendar da morajo biti po ukazu občine po 
23. uri ugasnjene, časi so pač težki in treba je varčevati. 

Občan Notranjih Goric se globoko zamisli. Spominja se namreč, 
da se Brezovica koplje v svetlobi, tam gorijo vse luči, in da je do železni-
škega prehoda v Vnanjih Goricah sicer res ugasnjena vsaka druga, am-
pak to ne moti, ker so itak postavljene zelo na gosto. Od omenjenega 
prehoda dalje pa se torej varčevanje z elektriko prične zares, saj je uga-
snjenih kar nekaj luči zaporedoma. Do Notranjih Goric svetita morda 
dve ali tri in baterijska svetilka je za nočni sprehod nujen pripomoček. 
Tudi od dveh cestnih svetilk v ulici, kjer občan prebiva, sveti ponoči le 
ena, toda glej čudo: zjutraj ob sončnem vzhodu, ko je že svetel dan, 
veselo sveti tudi druga (glej sliko). Občan ne razume skoraj ničesar več, 
vendar upa na skorajšnje pojasnilo oblasti. Ne more pa si kaj, da se mu 
ne bi utrnila znana misel: »Varčevati je treba, pa naj stane, kar hoče!«

Dragan Arrigler

44. Sosedov dan in občinski praznik 2011
Da nam je pred leti začeto srečevanje sosedov prišlo v navado, 

potrjujeta tudi prva vikenda v septembru, ko smo v Podpeči, na 
Pristavi, gostili vse generacije prostovoljnega gasilstva treh sose-
dnjih občin, Brezovice, Horjula in Dobrova – Polhovega Grad-
ca. Podobno kot v gasilske desetine pa nas je večina vpeta tudi v 
mnoge druge koristne medsosedske aktivnosti. Jesen pa prinaša 
vsem tudi vedno nove priložnosti, da podobno, kot v gasilski de-
setini, tudi na vseh drugih področjih v zaselku, KS in župniji še 
poživimo aktivnosti in vsaj nekatere predstavimo na občinskem 
prazniku. Podobno, kot smo že izpostavili žganje apna, bomo le-
tos lahko vsak v svojem kraju poiskali stare stranske (mlinarske) 
poti, ki so še vedno bolj varne tudi za mamice z vozički in druge 
šibkejše udeležence v prometu. 

Vedno več pa je tudi pobud, da se v okviru našega društva, 
podobno kot furmani po posameznih krajih, z našim društvom 
povežejo tudi podeželska dekleta in žene. Med seboj povezani si 
lahko lažje pomagamo. Tak primer je tudi ugodnejše, skupinsko 

zavarovanje organiziranih sprevodov, povork jahačev in kočij ter 
ostalih dejavnosti društva pri zavarovalnici.

Letos je za nami že veliko tradicionalnih aktivnosti. Na primer po-
hodi zadnjo soboto v avgustu iz Preserja na Kurešček, prvo nedeljo v 
septembru iz Preserja na Krim in nazaj in drugo nedeljo v septembru z 
Brezovice na Dobrovo. Prvi jesenski četrtek je bil 12. Špelin gozdni tek, 
prvi jesenski petek pohod iz Goric na Plešivico, prvo jesensko soboto 
pohod iz Rakitne na štirimejo in prvo nedeljo okoli Jezera, Svete Ane in 
Svetega Lovrenca. Pred nami pa so v oktobru Roženvenske slovesnosti. 
V Podpeči pa 7. 10., ob 19. uri, skupaj z domačimi gasilci, gostimo Po-
dokničarja pri njihovem domu. Za Miklavžev koncert, ki bo v petek, 2. 
12. v KD Podpeč, pa prijave sprejema Katarina (051 329 900).

Vsi smo poklicani, da podobno kot od 1990 dalje, v svojih sosešči-
nah poudarimo: september, kot mesec novih začetkov, oktober, kot 
mesec izboljšanja varnosti na vseh področjih, november, kot mesec 
hvaležnosti starejšim in medgeneracijske solidarnosti in december, kot 
mesec pričakovanja in medsebojnega sodelovanja, saj je kvaliteta biva-
nja v vašem okolju največ odvisna od vas samih.

Viktor Borštnik in Minka Veršič sta dosegla odlične rezultate na 
državnem prvenstvu košnje trave, Minka pa tudi v državni reprezen-
tanci na evropskem tekmovanju, kjer je veliko naših članic in članov 
pomagalo pri realizaciji. Na KS Vnanje Gorice so 8.6. na seji sveta, 
obravnavali našo pobudo, da se zahvali lastnikom in se priporoči, da 
v skupno dobro služijo tudi v bodoče. Podprli so pobudo in prosili, da 
jim posredujemo spisek teh lastnikov. Ta pozornost je dobrodošla tudi 
v drugih KS! 

Opazen je napredek pri Ašičevem domu in izboljšane nekatere var-
ne povezave. Postavili smo nov most na varni bližnjici, državni poti in 
nekatere odseke tudi izboljšali z nasipnim materialom. Na podoben 
način, kot smo uredili klopi na Svetem Lovrencu, jih bomo tudi na Sveti 
Ani. V Preserju pa je štampiljka Ašičevih poti v Piceriji Balada. Pohvalno 
je podaljšanje linije 19B in še vedno kritika odseka Podpeške med avto-
cesto in Gostilno Kavčič, ki je še vedno brez pločnika.

V začetku septembra smo na upravnem odboru društva sklenili, da 
15. oktobra organiziramo strokovno ekskurzijo v dolino Kolpe. Rok za 
prijavo je 10. 10. 2011, oziroma do zapolnitve sedežev. Cena je 15 EUR, 
za nečlane 20 EUR. Odhod je 15. 10. 2011 ob 7. uri. Avtobus pobira v 
Podpeči in po postajah do Dolgega mosta, od koder odpelje ob 7.30. 
Zainteresirani naj zvečer kličejo 031 503 394 (Marjan). 

Za častno občanko smo predlagali Minko Veršič in za priznanje 
Občine Brezovica Rada Jerina, saj je prav, da ne glede na (politični) 
razplet, tudi tako cenimo in spodbujamo drug drugega. Zagotovo si 
v vsakem primeru zaslužita posebno predstavitev v Barjanskem listu.

Minka Veršič je najzaslužnejša za povezovanje različnih prostovolj-
nih dejavnosti v kraju, občini, državi in Evropi, saj je aktivna članica v 
mnogih društvih in v lokalnih skupnostih. S svojim zgledom in delom 
vse spodbuja k medsebojnemu sodelovanju v skupno dobro. To potr-
jujejo tudi njene noše (slovenska in brezovška iz začetka 20. stoletja), 
uniforme (gasilska, lovska, šoferska in še katera) in mnoga priznanja 
ter pokali z najrazličnejših tekmovanj. Njeno pomembno delo, ki jo 
prav tako dviga nad povprečje, je tudi knjiga o Brezovici skozi čas, v ka-
teri je zbrala in pred pozabo ohranila ogromno dragocenih podatkov 
naravne in kulturne dediščine ne le naše občinske prestolnice, pač pa 
celotnega severnega dela osrednjega dela Ljubljanskega barja. Minka 
deluje v dobrobit in prepoznavnost celostne krajine ne le na podro-
čju KS Brezovica in Občine Brezovica, pač pa tudi na širšem prostoru 
Ljubljanskega barja z zaledjem, v Sloveniji in Evropi, saj je del življenja 
preživela tudi na Koroškem v Avstriji in zato odlično govori tudi nem-
ško. Tako pomaga pri povezovanju s sosednjimi državami na mnogih 
področjih, na primer na področju šolstva. Nadpovprečno je aktivna 
tudi na področju varovanja naravne in kulturne dediščine. Z možem 
Heizom kmetujeta na kmetiji, kjer s sosedi oživljajo in ohranjajo stare 
običaje in predmete ter vse spodbujajo k posnemanju.

Rado Jerina je poznan po različnih prostovoljnih dejavnosti v kraju, 
občini in širši regiji. Navkljub obilici dela na domači, Malnarjevi kmeti-
ji, vedno pomaga tudi drugim ljudem in širši skupnosti. Tako s svojimi 
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bogatimi izkušnjami pogosto pomaga predvsem kmetom in drugim 
v stiski po skoraj celi občini in širši okolici. Je tudi eden redkih, ki še 
zna pravilno zložiti in pravilno žgati apno, kar je odgovorno, težko in 
nevarno delo ter pomembna naravno kulturna dediščina podkrimskih 
krajev. Prav tako je prizadeven furman in rad pomaga ter svetuje tudi 
na tem področju. 

Kot aktiven kosec tekmovalec posameznik dosega lepe rezultate 
tudi izven naše občine. Prav tako je tudi član občinske ekipe koscev, ki 
je letos dosegla prvo mesto na srečanju barjanskih občin v Vrbljenju.

Podelitev priznanja »Častna občanka Občine Brezovica« Minki in 
podelitev priznanja »Priznanje Občine Brezovica« Radu bi bili zahvali 
lokalne skupnosti človekoma, za katera velika večina ve, da na mnoge 
načine bogatita celotno skupnost prav s svojo odprtostjo in pomočjo 
do drugega človeka. Podelitev priznanja bi bili tudi spodbuda k posne-
manju vsem ljudem, saj vemo, da je v Krajinskem parku Ljubljansko 
barje prav tovrstna oblika gostoljubja še kako potrebna.

Katarina Kršinar in Drago Stanovnik, v imenu ŠKTD Lokvanj. 

Kmetovanje in ohranjanje pestrosti narave v 
Krajinskem parku Ljubljansko barje možno le z 
roko v roki

Območje Krajinskega parka Ljubljansko barje je, z nekaj manjšimi 
osamelci, del ravninskega reliefa zaledja Ljubljane in z njim se že sto-
letja povezuje kmetijska dejavnost. Zato podatek, da je kar 83% vseh 
zemljišč na območju parka v kmetijski rabi, ne preseneča. 

Kmetijstvo je temu območju pod Krimom vdihnilo svoj poseben 
pečat in najbolj se lahko zahvalimo prav tej dejavnosti v preteklosti, da 
predstavlja območje zibelko biotske pestrosti. Na območju Ljubljan-
skega barja je bilo odkritih in popisanih 100 vrst ptic, 89 vrst metuljev, 
48 vrst kačjih pastirjev, 40% vseh vrst dvoživk v Sloveniji. S svojim traj-
nostnim načinom pridelave hrane in obdelave zemlje je kmetijstvo v 
preteklosti oblikovalo izjemno pester in bogat rastlinski in živalski svet 
in ustvarilo številne življenjske prostore za številne vrste. Posledično se 
je oblikovala izjemna krajina, ki predstavlja že sama po sebi vrednost 
in je živ artefakt specifične kulturne in naravne dediščine območja. 

Območje Ljubljanskega barja je znano kot eno večjih mokrišč v 
Sloveniji. Način kmetijske rabe tal se je temu skozi stoletja prilagajal 
s prilagojenim načinom obdelave tal. Ravno zaradi tega sonaravnega 
delovanja kmeta velja Ljubljansko barje izredno pomembno območje 
biotske pestrosti v Sloveniji. 

Tako kot na vseh področjih se je tudi na področju kmetijstva v 
Sloveniji v zadnjih 15 letih zgodil velik preskok iz tradicionalne oblike 
kmetovanja v sodobne načine, ki slonijo na uporabi sodobnih tehnik 
in strojev. Zaradi krhkih sistemov, ki veljajo za mokrišča, so večji tehno-
loški posegi in spremenjeni načini obdelave na območju Ljubljanskega 
barja vplivali, da se je biotska pestrost začela slabšati. Predvsem se to 
vidi v zadnjih letih na področju ptic kmetijske krajine, kjer je znatno 
upadel delež ptic specialistov, torej tistih, ki so vezani na specifične 
življenjske prostore ali načine kmetijske rabe zemljišč. Nič boljše ni z 
ostalimi živalskimi ali rastlinskimi vrstami in njihovimi življenjskimi 
prostori.

Vzroke za upadanje vrst in njihovih življenjskih prostorov na Lju-
bljanskem barju lahko pripišemo intenziviranju pridelave in povečanju 
površin z njivami, na račun ekstenzivnih travnikov, predvsem s koruzno 
monokulturo, ki potrebuje za svojo rast precejšnje količine gnojila in 
fitofarmacevtskih sredstev. Drugi vzrok pa je v kombinaciji prezgodnje 
košnje travnikov z načinom tehnike košenja, ki zaradi racionalizacije 
stroškov porabe goriva, uporablja tehniko krožne vožnje od zunanjega 
roba proti notranjosti, da na koncu, ko se živali umaknejo v zadnjo 
zaplato nepokošene trave, tam kruto končajo pod rezili kosilnice. 

Nikakor ni pričakovati, da bi se način pridelave pridelkov ali košnje 
in spravila vrnil v obdobje tradicionalnih oblik kmetovanja. To ne bi 
bilo niti upravičeno niti smotrno pričakovati in zahtevati od kmeta. 
Včasih je na kmetiji živelo in delalo več ljudi kot danes. In kjer ni bilo 
vsaj določene stopnje napredka v smislu uporabe kmetijskih strojev, 

se danes, z zmanjšanjem ljudi na kmetijah, dogaja, da se travniki zara-
ščajo in se počasi opušča obdelava zemlje. To pa je prav tako slabo za 
izgubo pestrosti vrst kot pretirano intenziviranje. 

Z drugimi besedami, človek na Ljubljanskem barju je nujno potre-
ben in tudi ključen za ohranitev pestrosti narave. Brez kmetijstva bi se 
Ljubljansko barje v nekaj letih zaraslo in škoda bi bila enaka kot, če se 
celotno območje spremeni v njive. 

Ključno vprašanje, ki se verjetno postavlja bralcu je ali je ohranitev 
narave in njene pestrosti res tako pomembna. Ali ni na prvem mestu 
človek in njegovo udobje in preživetje. Tako je. Človek je pomemben 
in ohranitev človeške rase je tisto, kar bi morali imeti pred očmi, ko 
govorimo o zmernosti posegov v naravo. Narava ima čas in prej kot 
slej bo našla načine preživetja ali prilagoditve. Na žalost pa bo ta doba 
prilagoditve vedno daljša kot je dolžina naših življenj ali morda, pri ne-
katerih prilagoditvah, celo dolžina obstoja človeške rase. Zavedati se 
moramo, da je vse v naravi povezano, vsako živo bitje ima svoj smi-
sel in tvori mozaik. Bolj, ko izgubljamo vrste, slabše je prepoznaven 
ta mozaik in kmalu ne bomo več vedeli kaj predstavlja. Če izgubimo v 
nekem trenutku vse opraševalce, vse čebele in metulje, ali ne bomo pri 
tem utrpeli ogromne izgube prav ljudje? Tako majcena bitja, kdo jih pa 
rabi, bi pomislili, če ne bi vedeli za pomen teh drobnih bitij. Polja bi 
ostala neoprašena, pridelka ne bi bilo, nastopila bi lakota. Na žalost se 
premalo zavedamo možnosti takih scenarijev zaradi globalne trgovine, 
ki hrano pripelje iz drugega konca sveta. Kaj pa, če izbruhne vojna, 
meje se zaprejo, ali res lahko trdimo, da samo z intenziviranjem pride-
lave hrane lahko ustavimo lakoto. Verjetno nekaj časa bi še šlo, a ko bi 
enkrat porušili ravnotežje, bi kot rečeno, narava potrebovala več časa 
za prilagoditev, kot traja dolžina več generacij človeških življenj. Naši 
pradedje so se tega zavedali. Vedeli so, da so del narave in izkoriščali 
so jo ravno toliko in na takšen način, da se je ravnotežje še ohranjalo. 
Tudi s sodobno tehniko in sodobnimi načini kmetovanja se to da, le 
zavedati se je potrebno, da smo del narave, od nje odvisni in zato, če 
ne zaradi številnih drugih vzrokov, je prav, da jo tudi spoštujemo. Tega 
bi se verjetno morali najbolj zavedati tisti, ki kreirajo kmetijsko politiko. 

Kmet se bo vedno odločal na podlagi tistega, kar se mu v dani si-
tuaciji najbolj splača in prav je tako. Zato pa bi morala biti kmetijska 
politika s kmetijskimi spodbudami bolj naklonjena upoštevanju speci-
fike določenih območij ter pri razdeljevanju sredstev upoštevati kriterij 
samoohranitvenih sposobnosti takih območij in oblikovati ukrepe s fi-
nančnimi nadomestili, ki bi bili vezani na raznolikost podnebnih, talnih 
in drugih naravnih zahtev območij. 

mag. Tina Mikuš, 
Krajinski park Ljubljansko barje

Obvestilo kmetijske svetovalne službe
Zahtevki za posebno premijo (biki/voli) in ekstenzivno rejo gove-

di (krave dojilje)
V primeru zakola (biki, voli):
Za drugo obdobje od 1. junija do 30. septembra 2011, se zahtevek 

odda v oktobru 2011.
Dodatno plačilo za ekstenzivno rejo ženskih govedi:
Za telitve v času od 1. aprila do 31. julija 2011, se zahtevek prav tako 

odda oktobra 2011.
Zahtevki se oddajo v času uradnih ur, v elektronski obliki, v pone-

deljek in sredo ali po predhodnem naročilu na telefonsko številko 750 
20 09.

V petek, 7. oktobra 2011 ob 9.15 pa ste vabljeni na »Tradicionalna 
predavanja na temo krompirja« v domu kulture v Komendi, Zajče-
va c. 23, 1218 Komenda. Vsebina predavanj: predstavitev novih sort, 
registracije, potrebne za pridelavo, dodelavo in predelavo zelenjave in 
poljščin, davčna zakonodaja na kmetiji, ogled sort na razstavnem pro-
storu kmetijskega inštituta.

                 KGZS 
Izpostava Vrhnika –Brezovica Podpeč 
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Zapustil dom in svoje drage si, 
na tvojem grobu roža le cveti, 
ki grenka solza daje ji moči. 
Kako je prazen dom, dvorišče, 
naše oko zaman te išče. 
Nič več tvojega smehljaja, 
le trud in delo tvojih rok ostaja. 
Hvala za dragoceni čas, 
ko lahko smo bili s teboj! 

 

Z A H V A L A

ob težkih trenutkih slovesa od dragega moža, atija, dedija, tasta in zeta

ALOJZA KOŠIRJA
iz Rakitne

Iz vsega srca se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, 
voznikom avtobusov, krajanom in znancem, ki ste nam v teh žalostnih tre-
nutkih stali ob strani, za vsak ljubeč stisk roke, za vse tople in sočutne ob-
jeme, za vsako iskreno besedo v tolažbo. Hvala tudi vsem, ki ste mu v spomin 
prižgali svečko, prinesli cvetje in darovali denar ter ga z bolečino v srcu v 
tako velikem številu pospremili na njegovi zadnji poti. Zahvaljujemo se tudi 
PGD Rakitna in g. župniku za poslovilne besede, pogrebni službi Vrhovec in 
pevcem.

Žalujoči: žena Vera, hčerki Jelka in Metka in sin Gregor z družinami

Niti zbogom nisi rekla,
niti roke nisi dala,
v drugi svet si se podala,
v naših srcih boš ostala. 

V 95. letu nas je zapustila draga teta

ANTONIJA LIENERTH
iz Jezera 28

Iskreno se zahvaljujem vsem sorodnikom, sosedom in znancem za izrečena 
sožalja in darovane sveče. Zahvala tudi pogrebni službi Vrhovec in pevcem za 
ganljivo odpete pesmi in vsem, ki ste jo pospremili na zadnjo pot. 

Nečakinja Majda

Srce tvoje je zastalo,
zvon v slovo ti je zapel,
misel nate pa ostaja
spomin za vedno bo živel.

ZAHVALA

V 90. letu starosti nas je tiho zapustil 

JOŽE RUS
iz Notranjih Goric

(1921 – 2011)

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in prijateljem za 
izrečena sožalja, darovano cvetje in sveče. Zahvala za darove, svete maše in 
molitve. Zahvaljujemo se gospodu župniku za opravljen poslovilni obred, po-
grebni službi Pieta in pevcem. Hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovo 
zadnjo pot. 

Vsi njegovi ZAHVALA

Ob izgubi moža, očeta in deda 

VIKTORJA LUKANČIČA

se iskreno zahvaljujemo za podporo vsem, ki ste ga pospremili na zadnji 
poti. Zahvala gre tudi gospodu župniku Mihelčiču za lep obred, pogrebni 
družbi Pieta ter upokojenskemu društvu Tulipan. Zahvaljujemo se tudi dr. 
Planinčevi in osebju onkološkega inštituta Ljubljana. Naj počiva v miru.

Vsi njegovi

ZAHVALA

Ob nenadni smrti mame in 
stare mame

TEREZIJE MARINKO 
iz Vnanjih Goric

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem 
za izrečeno sožalje, darovano cvetje in sveče ter vsem, ki ste jo pospremili na 
njeni zadnji poti. Zahvaljujemo se tudi zdravniškemu osebju bolnišnice dr. 
Petra Držaja za vso zdravstveno oskrbo in sočutno pomoč družini ob njenih 
zadnjih urah ter župniku Marku Koširju iz Preserja za lepo opravljen obred.

Vsi njeni

Prihranite čas in vprašalnike izpolnjujte na 
brezovica.si

V dogovoru z Občino Brezovica Snaga d.o.o. testno uvaja 
spremenjen sistem in urnik odvoza gospodinjskih odpadkov, ker 
želijo ločevanje odpadkov narediti še bolj praktično in ekono-
mično. Vsa gospodinjstva bodo zato dobila nove posode za lo-
čeno zbiranje embalaže. Zdaj boste, poleg obstoječe posode za 
gospodinjske odpadke (siva/črna posoda) in posode za biološke 
odpadke (rjava posoda), prejeli tudi posodo za embalažo (ru-
men pokrov), če boste želeli, pa tudi posodo za papir (moder 
pokrov). 

Z uvedbo novih posod boste odpadke zbirali pri vas doma, 
oddajali pa jih boste v namenske posode na vašem zemljišču. 
Na dan odvoza odpadkov boste posamezno posodo postavili na 
prevzemno mesto ob cesto, ob kateri odvoz odpadkov poteka že 
sedaj.

Za lažje ločevanje pri vas doma vas prosimo, da z izpolni-
tvijo vprašalnika sporočite, katere posode bi želeli imeti v va-
šem gospodinjstvu. V prejšnji številki Barjanskega lista ste prejeli 

vprašalnike, ker pa želi občina svojim občanom izpolnjevanje še 
olajšati, je enak vprašalnik tudi na občinski spletni strani. Izpol-
njevanje vam bo vzelo zgolj nekaj minut in vam prihranilo odda-
janje vprašalnika na pošti. 

Občina Brezovica pripravlja LEK v sodelovanju s podjetjem 
ApE, Agencija za prestrukturiranje energetike, d.o.o.. Osnovo za 
izdelavo koncepta predstavlja natančen popis sedanjega stanja, 
tako rabe kot tudi oskrbe z energijo. V naši občini so glavni po-
rabniki energije stanovanjski sektor, javne stavbe, industrija in 
storitve ter promet. Zaradi velikega števila in seveda tudi stalnih 
sprememb je najteže pridobiti potrebne podatke gospodinjstev. 
Natančna analiza sedanjega stanja rabe energije, bo pripomo-
gla k boljšemu načrtovanju ukrepov za zmanjšanje rabe energije. 
Zato potrebujemo čim ažurnejše in kvalitetne podatke. Barjan-
skemu listu je tudi tokrat priložen vprašalnik, ker pa se na Obči-
ni Brezovica zavedamo, da je dandanes vsak trenutek dragocen, 
lahko tudi ta vprašalnik izpolnite na občinski spletni strani.

Za sodelovanje se vam najlepše zahvaljujemo.
Občina Brezovica
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KOLEDAR 
2.10. 6.00 Z Brezovice  Izlet na Klek     
3.10. 15.00 JKP Brezovica Otvoritev zbirnega centra za ločeno zbiranje kosovnega materiala
3.10. 18.00 Ini mini Začetek solo salse
4.10. 17.00 OŠ Rakitna Slavnostna akademija ob prazniku občine Brezovica
4.10. 19.00 Ini mini Začetek pilatesa
5.10. 18.00 Knjižnica Brezovica Pravljične urice
11.10. 20.30 Ini mini Začetek skupine za očete
12.10. 15.00 Notranje Gorice Otvoritev Centra starejših Notranje Gorice
15.10. 7.00 Z Brezovice Strokovna ekskurzija na Kolpo
20.10 19.30 Knjižnica Brezovica Knjižni klub - predstavitev knjige Darka Žlebnika »Prešuštvo«
26.10 17.00 Knjižnica Brezovica Ustvarjalna delavnica »Izdelava nalepk za prenosnik, steno in pohištvo«

Podatke o prireditvi, ki jo pripravljate, nam lahko pošljete na elektronski naslov admin@brezovica.si ali jo s posebnim 
obrazcem vpišete na spletni strani Občine Brezovica, www.brezovica.si . 

Vaša prireditev bo objavljena na občinski spletni strani in v Barjanskem listu. 

Več podatkov o posamezni prireditvi najdete tudi na www.brezovica.si 
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Uprava Občine Brezovica

Telefon: 01 3601 770 | Fax: 01 3601 771
Uradne ure: ponedeljek: od 9:00 do 12:00 | sreda: od 9:00 do 12:00 | od 14:00 do 17:00 | petek: od 9:00 do 13:00

SODOBNO, ENERGIJSKO VARČNO, KVALITETNO NEMŠKO STAVBNO POHIŠTVO

Za vaš denar pri nas
dobite največ 041 429 004 www.pvcokna.info

info@ped.si

OKNA - VRATA
SENČILA

VHODNA VRATA

AKCIJA: 25% POPUSTA OB LASTNI MONTAŽI

AKCIJA - 15% POPUSTA OB NAŠI MONTAŽI!


